
J E G Y Z Ő K Ö N Y V

Készült: Balmazújvárosi  Közös  Önkormányzati  Hivatal  dísztermében  (4060  Balmazújváros,
Kossuth tér 4-5.) Balmazújváros Város Önkormányzat Képviselő-testületének 2017. szeptember
20-án 9.00 órakor kezdődő munkaterv szerinti nyilvános ülésén.

Jelen vannak: dr. Veres Margit polgármester 
Blaskó Sándor,  Csonka-Kis  Pál,  Demeter  Pál,  Koroknai  Imre,  Nádasdi  László,  Oláh  Ferenc,
Szabóné Sándor Judit, Szarvas Endre, Tóth Attila képviselők.

Balmazújvárosi Közös Önkormányzati Hivatal részéről: dr. Kis Marianna aljegyző, Szabadi
Magdolna,  Vágnerné  Szilágyi  Ilona,  Emődi  Sándor  osztályvezetők,  Zsupos  Attila
közfoglalkoztatási ügyintéző.

Továbbá:   
Dr. Tiba István országgyűlési képviselő
Hajdú-Bihar  Megyei  Kormányhivatal  Balmazújvárosi  Járási  Hivatala  részéről: Csiha  Gábor
hivatalvezető
Önkormányzati Tűzoltóság részéről: Báthory Péter parancsnok
Balmazújvárosi Városgazdálkodási Nonprofit Közhasznú Kft. részéről: Gencsi Zoltán ügyvezető
Balmazújváros Sport Kft. részéről: Lajos Ferenc ügyvezető
Balmaz-Kamilla Kft. részéről: Dr. Köstner Dávid ügyvezető, Bariz István főkönyvelő, Bagi Zsolt
fürdővezető
Balmaz InterCOM részéről: Hegedűs Tibor ügyvezető
Debreceni Képző Központ Nonprofit Közhasznú Kft. részéről: Hajnal János ügyvezető
Lengyel Menyhért Városi Könyvtár részéről: Molnárné Nemes Margit könyvtárvezető
Balmazújvárosi  Kistérség  Humán  Szolgáltató  Központ  részéről:  Figéné  Nádasdi  Ágnes
intézményvezető
Veres Péter Kulturális Központ részéről: Sós Csaba mb. intézményvezető
Balmazújvárosi Nefelejcs Idősek Otthona részéről: Béresné Lőrincz Erzsébet intézményvezető
Egyesített Óvoda és Bölcsőde Intézmény részéről: Vezendi Andrásné intézményvezető
Balmazújvárosi Alapfokú Művészeti Iskola részéről: Nagy Sándor igazgató
Balmazújváros Város Roma Nemzetiségi Önkormányzat részéről: Ráczné Rácz Erzsébet elnök
Balmazújváros Város Német Nemzetiségi Önkormányzat részéről: Kerekes Péter elnök

dr. Veres Margit polgármester
Tisztelettel  köszöntök  mindenkit  Balmazújváros  Város  Önkormányzat  Képviselő-testületének
2017.  szeptember  30-i  munkaterv  szerinti  ülésén.  Megállapítom,  hogy  a  Képviselő-testület
határozatképes. Először a napirendről kezdeményezek szavazást, miután Csonka-Kis Pál elnök úr
elmondta hozzászólását. 

Csonka-Kis Pál képviselő
Köszönöm  szépen.  Az  Ügyrendi  és  Jogi  Bizottság  a  mai  testületi  ülésre  kettő  sürgősségi
előterjesztést engedett be: 1. A város fenntartásában lévő egyedi gázfűtéssel ellátott intézmények
fűtési  rendszerének  üzemeltetése  és  karbantartása  tárgyában.  2.  A Balmazújváros  Kistérség
Többcélú Társulása Társulási Megállapodásának módosítása tárgyában. 



dr. Veres Margit polgármester
Köszönöm szépen. Nekem lenne még egy javaslatom. A 11. számú előterjesztést  szeretném a
polgármesteri  jelentést  követően  tárgyalni,  azért,  hogy  az  ügyvezető  úr  tudjon  a  további
munkájára összpontosítani. Ki az, aki ezekkel a kiegészítésekkel a napirendet elfogadja? 

10 jelenlévő képviselő közül 10 képviselő vett részt a szavazásban, 10 képviselő igennel szavazott,
így a Képviselő-testület elfogadta az alábbi napirendet:

I. Nyilvános ülés:
1. Polgármesteri jelentés

Előadó: dr. Veres Margit polgármester 
2. Előterjesztés üzletrész megvásárlására vonatkozó vételi ajánlat tárgyában 

Előterjesztő: dr. Veres Margit polgármester
3. Tájékoztató  a  Balmazújvárosi  Közös  Önkormányzati  Hivatal  munkájáról,  a  megjelent

fontosabb jogszabályokról
Előadó: dr. Bencsik Judit jegyző

4. Előterjesztés az önkormányzat 2017. évi költségvetési rendeletének módosítása tárgyában
Előterjesztő: dr. Veres Margit polgármester

5. Beszámoló az önkormányzat többségi tulajdonában lévő gazdasági társaságok 2017. évi
I. féléves munkájáról
Előadók: társaságok ügyvezetői

6. Beszámoló  a  polgármester  és  a  bizottságok  saját  és  átruházott  hatáskörben  hozott
döntéseiről
Előadók: dr. Veres Margit polgármester, bizottsági elnökök

7. Beszámoló a Balmazújvárosi Roma és a Német Nemzetiségi Önkormányzatok munkájáról
Előadók: nemzetiségi önkormányzatok elnökei

8. Előterjesztés  az  Egyesített  Óvoda  és  Bölcsőde  Intézményben  a  maximális
csoportlétszámtól való eltérés engedélyezése tárgyában 
Előterjesztő: dr. Veres Margit polgármester

9. Előterjesztés a Bursa Hungarica Felsőoktatási Önkormányzati Ösztöndíjrendszer 2018.
évi fordulójához való csatlakozás tárgyában 
Előterjesztő: dr. Veres Margit polgármester 

10. Előterjesztés  Balmazújváros  Helyi  Építési  Szabályzata  és  rendezési  terv  módosítása
tárgyában
Előterjesztő: dr. Veres Margit polgármester

11. Előterjesztés eszközvásárlás tárgyában
Előterjesztő: dr. Veres Margit polgármester

12. Előterjesztés  energiahatékonysági  feladatok  ellátásra  vonatkozó  szerződés  elfogadása
tárgyában
Előterjesztő: dr. Veres Margit polgármester

13. Előterjesztés a Balmazújváros Sport Kft. alapító okiratának módosítása tárgyában
Előterjesztő: dr. Veres Margit polgármester

14. Előterjesztés  a Balmazújvárosi Kistérség Többcélú Társulásának 7/2017. (V. 30.) számú
határozatának tárgyában
Előterjesztő: dr. Veres Margit polgármester



15. Előterjesztés a Balmazújváros Debreceni utca – Nádudvari utca kerékpárút tulajdonjogi
rendezéséről szóló 147/2017. (VI.21.) számú határozat módosítása tárgyában
Előterjesztő: dr. Veres Margit polgármester

16. Előterjesztés a Balmazújváros – Nagyhegyes kerékpárút tulajdonjogi rendezéséről szóló
148/2017. (VI.21.) számú határozat módosítása tárgyában 
Előterjesztő: dr. Veres Margit polgármester

17. Előterjesztés  az  Egyesített  Óvoda  és  Bölcsőde  Intézmény  2017/2018.  nevelési  évre
vonatkozó munkatervének véleményezése tárgyában
Előterjesztés: dr. Veres Margit polgármester

18. Előterjesztés  a  Magyar  Kézilabda  Szövetség  által  kiírt  Csarnok-felújítási  programhoz
kapcsolódóan többletönerő biztosítása tárgyában 
Előterjesztő: dr. Veres Margit polgármester

19. Előterjesztés a város fenntartásában lévő egyedi gázfűtéssel ellátott  intézmények fűtési
rendszerének üzemeltetése és karbantartása tárgyában 
Előterjesztő: dr. Veres Margit polgármester

20. Előterjesztés  a  Balmazújváros  Kistérség  Többcélú  Társulása  Társulási
Megállapodásának módosítása tárgyában 
Előterjesztő: dr. Veres Margit polgármester

    II. Zárt ülés:
1. Előterjesztés önkormányzati tulajdonú lakások ellenőrzéséről szóló beszámoló elfogadása

tárgyában
Előterjesztő: dr. Veres Margit polgármester

2. Előterjesztés szociális jelleggel bérbe adott önkormányzati lakás lejáró bérletének 
meghosszabbítása tárgyában 
Előterjesztő: dr. Veres Margit polgármester

1. napirend: Polgármesteri jelentés
Előadó: dr. Veres Margit polgármester 

dr. Veres Margit polgármester
Következik a polgármesteri  jelentés tárgyalása.  Van-e ehhez hozzászólásra igény? Csonka-Kis
Pál elnök úré a szó.

Csonka-Kis Pál képviselő
Az Ügyrendi és Jogi Bizottság megtárgyalta és 4 igen szavazattal elfogadásra javasolja. 

dr. Veres Margit polgármester
Van-e  egyéb  hozzászólásra  igény?  Nem  látok  erre  jelzést.  Akkor  ki  az,  aki  elfogadja  a
polgármesteri jelentést?

10 jelenlévő képviselő közül 10 képviselő vett részt a szavazásban, 10 képviselő igennel szavazott,
így a Képviselő-testület meghozta az alábbi határozatot:



173/2017. (IX. 20.) számú határozat

A lejárt határidejű önkormányzati határozatok végrehajtásáról szóló polgármesteri
jelentés elfogadásáról

Balmazújváros  Város  Önkormányzat  Képviselő-testülete  a  lejárt  határidejű  önkormányzati
határozatok végrehajtásáról szóló polgármesteri jelentést elfogadja.

2. napirend:  Előterjesztés  üzletrész  megvásárlására  vonatkozó  vételi  ajánlat
tárgyában 
Előterjesztő: dr. Veres Margit polgármester 

dr. Veres Margit polgármester
Következik  a  11.  számú  előterjesztés,  az  üzletrész  megvásárlására  vonatkozó  vételi  ajánlat
tárgyában készült előterjesztés. Köszöntöm az ülésen az Debreceni Képző Központ ügyvezetőjét,
Hajnal János urat. Van- e esetleg hozzászólásra igény? 

Hajnal János DKK ügyvezetője
Tisztelt  Polgármester  Asszony!  Tisztelt  Képviselő-testület!  2005.  május  4-én  alakult  meg  a
Debreceni  Képző  Központnak  a  jogelődje,  a  Debrecen  Tiszk  Nonprofit  Kft.  elég  viharos
körülmények  között,  ugyanis  Balmazújváros  Város  akkori  vezetése  nem  nagyon  volt
kompromisszumkész a szakmai program elfogadása terén. De a többi partnerrel, Debrecennel és
Hajdúböszörménnyel sikerült ezt a céget létrehozni, hogy Balmazújváros is be tudott csatlakozni
a végén ebbe a jelentős projektbe,  amit  ennek kapcsán nyertünk el.  Az elmúlt  12 évben egy
nagyon  szoros és jó együttműködés  alakult  ki  a  két  kisebb partnerrel.  Mind a ketten azonos
tulajdonrésszel, 10-10 %-al vesznek részt ebben a cégben, és már Hajdúböszörmény meghozta
azt a döntést, amire most készül Balmazújváros ugyanezzel az összeggel, hogy Debrecen Város
részére el kívánja adni a tulajdonrészüket. Én nagyon szépen köszönöm az elmúlt 12 évet, és azt
hiszem, hogy mindaz a fejlesztés, ami idekerült, az kb. 100 milliós nagyságrendű összeg eszköz,
épület,  ingatlan  és  mindenféle  bútorzat  fejlesztésében.  Ezeket  továbbra  is  itt  tartjuk
Balmazújvárosban, és továbbra is a balmazújvárosi gyerekeket és a balmazújvárosi szakképzőt
fogják majd szolgálni. Ebben továbbra is számíthatnak ránk. További sikereket kívánok!

dr. Veres Margit polgármester
Köszönöm szépen. Van-e egyéb hozzászólásra igény?

Blaskó Sándor képviselő
A Pénzügyi, Mezőgazdasági és Környezetvédelmi Bizottság tárgyalta az előterjesztést és az a.)
alternatívát 4 igen és 1 tartózkodás mellett elfogadásra javasolja. 

Szarvas Endre képviselő
Az Intézményfelügyeleti, Szociális és Közbiztonsági Bizottság szintén tárgyalta az előterjesztést
és az a.) alternatívát támogatja, azzal a kiegészítéssel, hogy Debrecen Megyei Jogú Város veszi
meg az üzletrészt. 



dr. Veres Margit polgármester
Köszönöm szépen.  Valóban  Hajnal  János  ügyvezető  úr  Papp  László  Debrecen  Megyei  Jogú
Város polgármester úr képviseletében is van itt, hiszen a Debrecen Megyei Jogú Város lenne, aki
megvásárolná  ezt  az  üzletrészt  a  Képző  Központ  helyett.  A  tulajdonrészt  csak  település
birtokolhatja jelen esetben. Van-e egyéb hozzászólásra igény?

Nádasdi László képviselő
Köszönöm a szót polgármester asszony.  A pénzügyi  bizottsági  ülésen részletesen nem tudtam
kifejteni  a  véleményemet,  ezért  szeretném most,  és  nagyon  örülök  neki,  hogy  Hajnal  János
ügyvezető  igazgató  úr  most  elmondta  ezt,  mert  én  is  ezt  szerettem  volna  megerősíteni  és
elmondani, hogy azt a jó együttműködést, ami eddig fennállt az önkormányzatunknak továbbra is
fent kellene tartani, hogy a jövőben is legyenek ilyen együttműködéseink Debrecen városával. És
én ezért  mondtam azt,  hogy a törzstőke  megvásárlására  tett  vételi  ajánlatot  nem támogatom.
Szeretném,  ha jövőben is  benne maradnánk az együttműködésben és  további  kapcsolatokban
tudnánk működni. Köszönöm szépen. 

dr. Veres Margit polgármester
Van-e egyéb hozzászólásra igény? Nem látok erre jelzést. Természetesen a jó kapcsolatot mind
Debrecen Megyei Jogú Várossal, mind a Debreceni Képző Központtal, mind az összes oktatási
szervezettel a város eddig is fenntartotta és ezután is fenn kívánja tartani. Az elmúlt 12 évben
folyamatosan az oktatási téren is a fejlesztéseket a Képviselő-testület, mind a Debreceni Képző
Központ, illetve az Alföld Szakképzőn keresztül is támogatta. Minden egyes szervezet és maga a
testület is - úgy gondolom, hogy a jó együttműködés eddig is megvolt és ezután is meglesz - fenn
kívánja tartani. Az a.) alternatívát teszem fel szavazásra. Ki az, aki Debrecen Megyei Jogú Város
részére támogatja az értékesítést? 

10 jelenlévő képviselő közül 10 képviselő vett részt a szavazásban, 9 képviselő igennel szavazott,
1 képviselő nemmel szavazott, így a Képviselő-testület meghozta az alábbi határozatot:

174/2017. (IX. 20.) számú határozat

Üzletrész megvásárlására vonatkozó vételi ajánlat tárgyában 

Balmazújváros  Város  Önkormányzat  Képviselő-testülete  a  Magyarország  helyi
önkormányzatairól  szóló  2011.  évi  CLXXXIX.  törvény  107.  §-a  alapján  az  alábbiak  szerint
határoz:

Elfogadja  a  Debrecen  Megyei  Jogú  Város  polgármesterének vételi  ajánlatát.  Balmazújváros
Város Önkormányzata a Debreceni Képző Központ Oktatási Szolgáltató Nonprofit Közhasznú
Korlátolt Felelősségű Társaságban (Cg.: 09-09-017134, 4030 Debrecen, Budai Ézsaiás u. 8/A.,
képv.: Hajnal János ügyvezető) meglevő 300.000,-Ft névértékű üzletrészét 500.000,-Ft vételárért
értékesíti  Debrecen Megyei Jogú Város részére. 
A Képviselő-testület felkéri a polgármestert és a jegyzőt a szükséges intézkedések megtételére.

A Képviselő-testület  felkéri  a  polgármestert  és  a  jegyzőt,  hogy döntéséről  értesítse  Debrecen
Megyei Jogú Város polgármesterét. 



Határidő: 2017. szeptember 25.
Felelős: dr. Veres Margit polgármester

Balmazújvárosi Közös Önkormányzati Hivatal jegyzője

dr. Veres Margit polgármester
Köszönöm szépen ügyvezető úrnak, hogy megjelent és további jó munkát kívánok. 

Hajnal János Debreceni Képző Központ ügyvezetője
Jelenleg is folyik együttműködés a Balmazújvárosi Szakképző és a Debreceni Képző Központ
között. Most az új Szakképzési Centrummal - ahova Balmazújváros is tartozik - felváltva vesszük
igénybe  egymás  intézményrendszerét,  tehát  mi  is  igénybe  fogjuk  venni  a  balmazújvárosi
intézményrendszert  az  elkövetkezőkben,  és  már  az  elmúlt  időszakban  is  a  balmazújvárosi
szakiskola szervezésében megvalósuló felnőttképzéseknél is adtunk helyet  és teret.  Köszönöm
szépen. 

dr. Veres Margit polgármester
Igen  ez  valóban  így  van.  Köszönöm  szépen,  hogy  elmondta  ügyvezető  úr,  hiszen
együttműködünk ebben az évben is, és a pénz így Balmazújvárosra érkezik ezáltal. Köszönöm
szépen. 

Hajnal János távozott az ülésről.

3. napirend:  Tájékoztató  a  Balmazújvárosi  Közös  önkormányzati  Hivatal
munkájáról, fontosabb jogszabályokról
Előadó: Dr. Bencsik Judit jegyző

dr. Veres Margit polgármester
Következő  előterjesztésünk  tájékoztató  a  Balmazújvárosi  Közös  Önkormányzati  Hivatal
munkájáról, a megjelent fontosabb jogszabályokról. Van-e ehhez hozzászólásra igény? 

Csonka-Kis Pál képviselő
Az Ügyrendi és Jogi Bizottság megtárgyalta és négy igen szavazattal elfogadásra javasolja. 

dr. Veres Margit polgármester
Van-e egyéb hozzászólásra igény? 

Nádasdi László képviselő
Köszönöm  szépen  a  szót  polgármester  asszony.  Én  a  következőket  szeretném  hozzátenni  a
jelentéshez.  Mielőtt  megtenném,  a  2017.  évi  költségvetés  tárgyalásakor  támogattam
költségvetésünket.  Itt  viszont  a  pénzügyi  osztályvezető  asszony  tájékoztatásánál  az  első  és
második pontban lévő dolgokra szeretném felhívni a figyelmet.  A 2017. évi költségvetés első
negyedéves  teljesítéséről  pénzforgalmi  adatszolgáltatást  kellett  benyújtani  július  20-ig,  ami
azonos a 2017. évi költségvetés első félévi teljesítéséről.  A második,  hogy az adatszolgáltatás
teljesítését  követő  napon  megérkezett  a  MÁK  ellenőrzés  elindításáról  szóló  értesítés.  Az
észrevételem a következő: az első pontban megfogalmazottak azt jelentik, hogy 20-ig beadtuk a



jelentést,  viszont  a  2017.  évi  költségvetés  első  félévi  teljesítését  a  következő  pontban  fogja
tárgyalni  a  Képviselő-testület.  A második  pedig,  hogy  a  MÁK  elrendelte  önkormányzatunk
költségvetési  szervének  az  ellenőrzését.  Ez  számomra  egy  költségvetéssel  szembeni
bizalomvesztést jelentett. Köszönöm szépen. 

dr. Veres Margit polgármester
Valószínű, hogy valamit nem értett vagy rosszul olvasott. Nem fogjuk tárgyalni a költségvetés
első  félévi  teljesítését,  hiszen  az  önkormányzati  rendelet  módosítása,  nem a teljesítése,  jelen
esetben. Ugye a 3-as számú napirendi pontról beszélt képviselő úr? Egyébként a költségvetést
július 20-ig akkor is be kell küldeni a MÁK-nak, ha a Képviselő-testület nem tárgyalta, mert nem
attól  függ.  Az  adatszolgáltatás  nem  egyezik  meg  a  rendeletnek  a  módosításával,  hiszen  a
rendeleten a június 30-ig meghozott döntéseket vezeti át a Képviselő-testület, nem pedig azokat,
amiket a jövőben fog meghozni. Nagyon sajnálom, ha úgy érzi, hogy az ellenőrzés negatív. Mi
nagyon örülünk az ellenőrzésnek, szinte hetente 2-3 ellenőrzésünk van, és így legalább tudjuk,
hogy  egy  pályázatot  jól  valósítottunk  meg,  a  költségvetésünkben  jól  csinálunk  valamit,  a
személyzeti anyagban jól rögzítünk mindent. Minden évben majdnem minden terület ellenőrzést
von maga után. Egyébként elmondom Önnek, hogy az államkincstári  ellenőrzés, mivel három
önkormányzatot  foglal  össze  a  polgármesteri  hivatal,  nem miattunk  indult.  Nem hivatalosan
kaptuk  ezt  az  információt,  de  tudjuk  azt,  hogy  nem  Balmazújváros  költségvetésével  van  a
probléma, ugyanis az adatszolgáltatások hál'Istennek olyan pontosak és olyan precízek, hogy az
államkincstár javaslata alapján Balmazújváros Város Önkormányzata Polgármesteri Hivatalának
5  dolgozóját,  aki  ezt  elvégezte,  pénzjutalomban  részesítette.  Azért  mondom,  hogy  a  pontos,
precíz munkát és azt, ami a törvényeknek a legfontosabb, abban minden egyes esetben eleget tesz
a Polgármesteri Hivatal, és az ellenőrzés meg jobbító szándékkal megmondja nekünk, hogy mi
az, amit esetleg mégis rosszul tudunk csinálni,  vagy nem olyan szempontból értelmezzük. De
természetesen minden egyes ellenőrzésről,  ha gondolja, bejön és megkérdezi,  hogy éppen mit
ellenőriztek  a  héten,  a  kollégák  segítenek  Önnek  és  elmondják,  hogy  mi  az,  amit  most
ellenőriztek. Egyébként, ha az ellenőrzések során megállapítások történnek, azokat a Képviselő-
testület asztalára tesszük, hiszen látnia kell, ha negatív eltérés tapasztalható.  

Vágnerné Szilágyi Ilona pénzügyi osztályvezető
Tisztelt Képviselő-testület! A képviselő úr felvetésére szeretnék reagálni. Ebben a tájékoztatóban,
mint  amikor  a bizottsági  üléseken is  azzal  kezdem,  hogy ez a  beszámoló,  illetve  a  rendelet-
módosítás,  amit  ma  tárgyalunk,  korábbi  években  az  államháztartási  törvény  előírta,  hogy
szeptember 15-ig a Képviselő-testületnek meg kell tárgyalnia. Ezt már a jogszabály nem írja elő,
ehelyett azt mondja, hogy a költségvetési rendeletet negyedévente az első negyedév kivételével,
de legkésőbb a december 31-i állapot szerint a beszámoló leadását megelőzően módosítani kell.
Mi  most  azért  terjesztjük  elő  a  rendeletünket,  a  rendelet-tervezet  módosítását,  hogy ennek  a
jogszabálynak eleget tegyünk. De ha nem terjesztenénk elő se vétenénk, mert a december 31-i
állapot szerint is ráérnénk előterjeszteni. A féléves beszámoló, amit tartalmában is a MÁK felé
leadott, a jogszabály változásból adódóan megváltozott valamelyest, ez számszakilag  - amit a
Képviselő-testület  elé  terjesztek  -  azonos  a  július  20-ig  leadottal.  Ezt  korábban is,  amikor  a
jogszabály  előírta  a  szeptember  15-i  dátumot,  a  MÁK felé  akkor  is  a  június  30-i  állapotról
augusztus 5-ig kellett leadni. Tehát a testületi döntést megelőzően kellett az adatot szolgáltatni.
Tehát  úgy  gondolom,  hogy  ebben  nincs  semmiféle  változás,  hogy  más  adatot  terjesztek  a
Képviselő-testület elé, és a testület előtt terjesztem mielőtt a MÁK-hoz leadnám. A következő
pont a MÁK ellenőrzése. Szintén utalok rá, hogy az államháztartási törvény írja elő, hogy 3 éven
belül valamennyi  önkormányzatnál a MÁK ellenőrzést le kell folytatnia. Már most a második
évnél tartunk. Ennek az ellenőrzésnek a jelentése, ami a MÁK előrejelzése szerint szeretnék az év



végéig befejezni 2018. május 31-i beszámolókor csatolva lesz, mert a jogszabály előírja, hogy
csatolni kell, de az anyag is körülbelül akkorra lesz kész a MÁK részéről. 

Nádasdi László képviselő
Én nem is mondtam olyan dolgokat,  hogy más adatok és egyéb dolgok lennének,  és nagyon
szépen köszönöm ezt a részletes kiegészítést és akkor így én is tisztában vagyok vele. 

dr. Veres Margit polgármester
Van-e egyéb hozzászólásra igény? Csonka-Kis Pál elnök úré a szó. 

Csonka-Kis Pál képviselő
Köszönöm szépen. Megdöbbentem, ugyanis tegnap a bizottsági ülésen Nádasdi képviselő úr egy
szó  nélkül  felnyújtotta  a  kezét,  hogy  elfogadja  a  beszámolót.  Felszólalni  fel  lehet,  csak
kellemetlen  ilyen  helyzetben,  amikor  ennyi  ember  fogja  látni.  Tegnap  lehetősége  lett  volna
tisztázni ezt a helyzetet, nem tette meg, hanem most a nagy nyilvánosság előtt. Én úgy gondolom,
hogy akivel egyeztet, azt kéne lecserélni. 

dr. Veres Margit polgármester
Van-e  egyéb  hozzászólásra  igény?  Nem  látok  erre  jelzést.  Akkor  ki  az,  aki  a  tájékoztatót
elfogadja. 

10 jelenlévő képviselő közül 10 képviselő vett részt a szavazásban, 10 képviselő igennel szavazott,
így a Képviselő-testület meghozta az alábbi határozatot:

175/2017. (IX. 20.) számú határozat

Tájékoztató a Balmazújvárosi Közös Önkormányzati Hivatal munkájáról, a
megjelent fontosabb jogszabályokról

Balmazújváros  Város  Önkormányzat  Képviselő-testülete  a  Balmazújvárosi  Közös
Önkormányzati  Hivatal  munkájáról,  a  megjelent  fontosabb jogszabályokról  szóló  tájékoztatót
elfogadja.

4. napirend: Előterjesztés az önkormányzat 2017. évi költségvetéséről szóló 2/2017.
(II.15.) önkormányzati rendelet módosítása tárgyában 
Előterjesztő: dr. Veres Margit polgármester

dr. Veres Margit polgármester
Következő  előterjesztés  az  önkormányzat  2017.  évi  költségvetéséről  szóló  2/2017.  (II.15.)
önkormányzati  rendelet  módosítása tárgyában készült előterjesztés.  Van-e ehhez hozzászólásra
igény?

Csonka-Kis Pál képviselő
Az Ügyrendi és Jogi Bizottság megtárgyalta és a tegnap kapott kiegészítéseket, a 8 pontot külön
kellett megszavaznunk, mert Nádasdi képviselő úgy kérte. Az 1. pontot 3 igen 1 tartózkodással, a



2. pontot 3 igen 1 tartózkodással, a 3. pontot 3 igen 1 tartózkodással, a 4. pontot 4 igennel, az 5.
pontot 4 igennel, a 6. pontot 3 igen 1 nemmel, a 7. pontot 3 igen 1 nemmel, a 8. pontot 3 igen 1
nemmel, a rendelet-módosítást pedig 3 igen és 1 tartózkodással fogadta el a bizottság. 

Blaskó Sándor képviselő
A Pénzügyi,  Mezőgazdasági  és  Környezetvédelmi  Bizottság  szintén  tárgyalta  és  a  rendelet-
tervezetet 5 igen 1 tartózkodással, a határozati javaslatot 4 igen és 2 tartózkodással elfogadásra
javasolja. 

Szarvas Endre képviselő
Az Intézményfelügyeleti,  Szociális  és  Közbiztonsági  Bizottság  is  tárgyalta  Vágnerné Szilágyi
Ilona  osztályvezető  jelenlétében  és  5  igen  szavazattal  elfogadásra  javasoljuk  a  határozati
javaslatot és a rendelet-tervezetet is. 

dr. Veres Margit polgármester
Van-e egyéb hozzászólásra igény? Nádasdi László képviselő úré a szó. 

Nádasdi László képviselő
Köszönöm  szépen.  Az  előterjesztésből  a  következőket  szeretném  kiemelni.  Az  első  a
költségvetésünkben  a  közfoglalkoztatási  programhoz  kapcsolódó  központi  támogatás  eredeti
előirányzatként nem tervezhető, viszont 426 millió 802.868 Ft-ot tudtunk igényelni, és ez teljesült
is  július  30-ára.  A másik  az  államháztartás  önkormányzati  alrendszerében  irányító  szervek
támogatásaként folyosított támogatás intézményeknél a bevételként megjelenő összeg 908 millió
513 ezer Ft és ebből 143 millió 82.547 Ft teljesült, ami közel 50%-os teljesülés. Ezek a mutatók,
a közfoglalkoztatási rendszerben részt vevők, illetve a szegény emberek száma településünkön
elgondolkoztató és a határozati javaslatoknál ezért szavazok úgy, ahogy tettem bizottsági ülésen
is. 

dr. Veres Margit polgármester
Képviselő  úr,  most  nem értem.  Tehát  Ön  úgy fogalmazott,  hogy a  szegény  emberek  száma
elgondolkodtató  településünkön.  Mégis  kiemelte  mennyi  támogatást  kaptunk  arra,  hogy
foglalkoztatni tudjon az önkormányzat. Akkor most ezzel probléma van, vagy ellentét van azzal,
hogy az önkormányzat támogatást kap? Ami valóban nem tervezhető előre törvény szerint, de
június 31-ig beérkezett  összeget át kell  vezetnünk a rendeletünkön, ami megérkezett  és fel  is
használtuk,  mert  folyamatosan  havonta  kapjuk  azokat  az  összegeket,  amelyeket  a
közfoglalkoztatásban  kifizetésre  kerülnek,  illetve  a  fejlesztéseket  a  közfoglalkoztatásban
megoldunk. Én úgy gondolom, hogy most jelen állapot szerint - de itt van a járási hivatalvezető
úr és számokról fog tudni beszélni - a munkanélküliség a lehető legkevesebb évek óta, hiszen
nem csak az önkormányzat  foglalkoztat,  hanem nagyon sok vállalkozás  és egyéb munkáltató
foglalkoztatja  az  embereket  Balmazújvároson  és  azok  az  emberek,  akik  ki  akarnak  lépni  az
elsődleges munkaerőpiacra, lehetőséget is kapnak, hiszen Balmazújvároson rengeteg munkaerőt
keresnek. Munkaerőhiánnyal küzd jó néhány vállalkozás, hiszen ezt jelezték számomra többen is,
illetve a Munkaügyi Központ kirendeltség-vezető asszonya is jelezte a hivatalvezető úr felé, hogy
nagyon sok a munkaerő igény. 

Csiha Gábor Balmazújvárosi Járási Hivatal vezetője
Üdvözlök én is mindenkit. Igazából szólva én csak részleteiben értettem, amit Nádasdi képviselő
úr felvetett, de nagyon röviden azt el tudom mondani, hogy megerősítem polgármester asszonyt
abban, hogy az utóbbi 8-10 évben - figyelembe véve a munkanélküliség helyzetét - jelenleg a



legjobb  járásunkban  és  ezáltal  Balmazújvároson  is.  Nyilván  kapcsolódik  ehhez  a  közmunka
program, a közfoglalkoztatás és más egyéb tényezők is. Az, hogy munkaerőhiány van, és közben
munkáltatók  keresnek  munkaerőt,  ez  ellentmondásnak  is  tűnhet,  viszont  az  biztos,  ha  most
végiggondoljuk,  nem feltétlen  azt  a  réteget  keresik  a  munkáltatók,  aki  jelenleg  a  regisztrált
munkanélküliek nagy részét teszik ki. Egyébként mind képzéssel, mind bértámogatással jelenleg
messze a legtöbb kiközvetítést tudtuk végezni a munkanélküliek körében.  

dr. Veres Margit polgármester
Ezért  lepődtem  meg  én  is  Nádasdi  képviselő  úr  hozzászólásán.  Az  önkormányzat  kap  több
százmillió forintot közfoglalkoztatásra, és ezáltal azoknak az embereknek tud segíteni, akik nem
elég szakképzettek, akik sajnos nem rendelkeznek olyan tudással, hogy el tudjanak helyezkedni
az elsődleges munkaerőpiacon. Nem segélyt kell nyújtani az önkormányzatnak saját forrásból,
hanem egy állami finanszírozásból tudja ezeket az embereket foglalkoztatni és ezáltal  munkát
adni  és  megmutatni  hogyan  lehet  értéket  termelni.  Ugyanis  ha  a  közfoglalkoztatási
tevékenységünk minden elemét  megnézzük,  akkor  az mind értéket  termel.  Ebben is  volt  egy
ellenőrzésünk a múlt  héten  a  Belügyminisztériumból,  az alezredes  úr  itt  volt  és ellenőrizte  a
közfoglalkoztatást,  ami  megint  természetesen  a  dicséretet  kapta  csak,  hiszen  ő  kéthetente,
havonta itt  jár  a településünkön és leellenőrzi  mind a számításokat,  mind a munkavállalókat,
mind az összes jelenléti ívet, hogy valóban ott vannak-e azok az emberek. Ezek a lehetőségek az
önkormányzatunk előtt  állnak.  Ha nem szavazza meg képviselő úr,  úgy gondolom,  az összes
képviselő megszavazza ezt a részét is, hiszen nagyon örül annak, hogy a közfoglalkoztatásban
ezeket  az  embereket  tudjuk  egy  bizonyos  jövedelemhez  juttatni.  Van-e  egyéb  hozzászólásra
igény? Nem látok erre jelzést. Először a rendelet-tervezetről kezdeményezek szavazást. Ki az, aki
elfogadja? 

10 jelenlévő képviselő közül 10 képviselő vett részt a szavazásban, 7 képviselő igennel szavazott,
3 képviselő tartózkodott, így a Képviselő-testület elfogadta az önkormányzat 2017. évi

költségvetéséről szóló 2/2017. (II.15.) önkormányzati rendelet módosításáról szóló rendelet-
tervezetet és megalkotta az alábbi 22/2017. (IX. 20.) számú rendeletet:

BALMAZÚJVÁROS VÁROS ÖNKORMÁNYZAT KÉPVISELŐ-TESTÜLETE

22/2017. (IX. 20.) önkormányzati 
r e n d e l e t e 

az önkormányzat 2017. évi költségvetéséről szóló 2/2017. (II.15.) önkormányzati rendelet
módosításáról

Balmazújváros  Város  Önkormányzatának  Képviselő-testülete  az  Alaptörvény  32.  cikk  §  (2)
bekezdésében  meghatározott  jogalkotói  hatáskörében  eljárva,  az  Alaptörvény  32.  cikk  (1)
bekezdés f) pontjában meghatározott feladatkörében eljárva a következőket rendeli el:  

1. §

Balmazújváros  Város  Önkormányzat  Képviselő-testületének  az  önkormányzat  2017.  évi
költségvetéséről szóló 2/2017. (II.15.) önkormányzati rendelete (a továbbiakban: R) 2. § (1)-(5)
bekezdései helyébe a következő rendelkezések lépnek:



(1) A Képviselő-testület az önkormányzat 2017. évi költségvetésének 
(Ft-ban)

kiadási főösszegét 4.654.611.093

ezen belül:
a./ a működési célú kiadásokat 2.804.539.162
ebből:
- a személyi jellegű kiadásokat 1.006.984.586  
- a munkaadókat terhelő járulékokat 207.293.222
- a dologi jellegű kiadásokat 755.191.651
- ellátottak pénzbeli juttatását 99.419.535
- egyéb működési célú kiadásokat 735.650.168

b./ a felhalmozási célú kiadást 1.850.071.931
ebből:
- beruházások összegét 1.084.021.027
- felújításokat 431.755.404
- egyéb felhalmozási kiadásokat 334.295.500

összegben hagyja jóvá. 

(2) A képviselő-testület az önkormányzat 2017. évi finanszírozási kiadását 1.702.371.180 Ft-ban
állapítja meg.

(3) A Képviselő-testület az önkormányzat 2017. évi költségvetésének
(Ft-ban)

bevételi főösszegét 6.356.982.273

ezen belül:
- a működési célú bevételt 2.983.513.866
- a felhalmozási célú bevételt 674.182.000
- finanszírozási bevételeket 2.699.286.407
összegben hagyja jóvá.

(4)  A  Képviselő-testület  az  önkormányzat  2017.  évi  költségvetésének  önkormányzati
költségvetési támogatás összegét 1.354.413.007 Ft összegben hagyja jóvá.

(5) A Képviselő-testület az önkormányzat 2017. évi költségvetésében a felhasználható maradvány
összegét – finanszírozási bevételek – 1.014.615.227 Ft-ban hagyja jóvá.

2. §

Ez a rendelet a kihirdetést követő napon lép hatályba.



Balmazújváros, 2017. szeptember 20.

  
                 dr. Veres Margit                                                            dr. Bencsik Judit
                  polgármester                                                                                   jegyző

dr. Veres Margit polgármester
Most  pedig  a  határozati  javaslatok  következnek,  amelynél  egy  kiegészítést  javasolnék.  A
pénzügyi  osztályvezető  asszonnyal  egyeztettünk,  egy  9.  pontban  érkezett  a  hivatalhoz  egy
kérelem a Férfi Kézilabda Klubtól, hogy a versenyeztetés költségeihez támogatást szeretne az
önkormányzatunktól. Pénzügyi osztályvezető asszony 2,5 millió forintot tudott javasolni, és a 9.
pontban Balmazújváros Város Önkormányzata a 2017. évi költségvetés többletbevétele terhére
2,5 millió forintot biztosít a versenyeztetés költségeihez a Férfi Kézilabda Klub számára. Ki az,
aki a határozati javaslatot elfogadja a kiegészítéssel együtt? 

10 jelenlévő képviselő közül 10 képviselő vett részt a szavazásban, 7 képviselő igennel szavazott,
3 képviselő tartózkodott, így a Képviselő-testület meghozta az alábbi határozatot:

176/2017. (IX. 20.) számú határozat

Az önkormányzat 2017. évi költségvetéséről szóló 2/2017. (II.15.) önkormányzati
rendelete módosítása tárgyában 

1.  Balmazújváros  Város  Önkormányzat  Képviselő-testülete  a  Magyarország  helyi
önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. törvény 107. §-ában biztosított jogkörében eljárva
elfogadja az önkormányzat 2017. évi költségvetésének első félévi teljesítéséről szóló beszámolót.

Határidő: azonnal
Felelős: dr. veres Margit polgármester

2.  Balmazújváros  Város  Önkormányzat  Képviselő-testülete  a  Magyarország  helyi
önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. törvény 107. §-ában biztosított jogkörében eljárva
a Női Kézilabda Klub részére 2017. szeptember 1-től 2017. december 31-ig további 14.000.000
Ft támogatást biztosít a 2017. évi költségvetés többletbevétele terhére. 

Határidő: 2017. december 31.
Felelős: dr. Veres Margit polgármester

3.  Balmazújváros  Város  Önkormányzat  Képviselő-testülete  a  Magyarország  helyi
önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. törvény 107. §-ában biztosított jogkörében eljárva
a  Balmazújváros  Sport  Kft.  részére  2017.  szeptember  1-től  2017.  december  31-ig  további
10.000.000 Ft támogatást biztosít a 2017. évi költségvetés többletbevétele terhére. 

Határidő: 2017. december 31.



Felelős: dr. Veres Margit polgármester

4.  Balmazújváros  Város  Önkormányzat  Képviselő-testülete  a  Magyarország  helyi
önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. törvény 107. §-ában biztosított jogkörében eljárva
felhatalmazza a Városgazdálkodás Nonprofit kft. ügyvezetőjét, hogy a Dely Mátyás konferencia
és emléktábla avatás szervezési és pénzügyi lebonyolításában működjön közre - ,,A magyar kalap
ünnepe”  rendezvényhez  hasonlóan  –  és  a  gazdasági  társaság  üzleti  tervében  nem  szereplő
kiadások fedezetét gazdálkodja ki. 

Határidő: 2017. december 31.
Felelős: Gencsi Zoltán ügyvezető

5.  Balmazújváros  Város  Önkormányzat  Képviselő-testülete  a  Magyarország  helyi
önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. törvény 107. §-ában biztosított jogkörében eljárva
felhatalmazza  a  Városgazdálkodás  Nonprofit  Kft.  ügyvezetőjét,  hogy  2017.  szeptember  1.
napjától  az  alkalmazottak  létszámát  két  fővel  emelje  meg.  A többlet  kiadás  fedezetét  üzleti
tervének terhére biztosítsa. 

Határidő: 2017. december 31.
Felelős: Gencsi Zoltán ügyvezető

6.  Balmazújváros  Város  Önkormányzat  Képviselő-testülete  a  Magyarország  helyi
önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. törvény 107. §-ában biztosított jogkörében eljárva
hozzájárul ahhoz, hogy a Tiszamenti Regionális Vízművek Zrt. (a továbbiakban: TRV Zrt.) és
Balmazújváros Város Önkormányzata között megállapodás kerüljön aláírásra a Balmaz-Kamilla
Kft. 7.234.834 Ft tartozásának átvállalásáról. Az átvállalt tartozás összege kompenzálásra kerül a
Balmazújváros Város Önkormányzata által a TRV Zrt.-vel szembeni követelés terhére. 

Határidő: azonnal
Felelős: dr. Veres Margit polgármester

7.  Balmazújváros  Város  Önkormányzat  Képviselő-testülete  a  Magyarország  helyi
önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. törvény 107. §-ában biztosított jogkörében eljárva
hozzájárul ahhoz, hogy Balmazújváros Város Önkormányzata és a Balmaz-Kamilla Kft. között
egymással szemben fennálló követelések, kötelezettségek kompenzálásra kerüljenek. 

Határidő: folyamatos
Felelős: dr. Veres Margit polgármester, Dr. Köstner Dávid Vilmos ügyvezető

8.  Balmazújváros  Város  Önkormányzat  Képviselő-testülete  a  Magyarország  helyi
önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. törvény 107. §-ában biztosított jogkörében eljárva
a Balmaz-Kamilla Kft.-t a kibővült feladatokat is magába foglaló üzleti terv készítésére kötelezi.
Az üzleti terv elfogadását követően dönt – annak megvalósításához – forrás biztosításáról a 2017.
évi költségvetés többletbevétele terhére. 

Határidő: folyamatos
Felelős: Dr. Köstner Dávid Vilmos ügyvezető

9.  Balmazújváros  Város  Önkormányzat  Képviselő-testülete  a  Magyarország  helyi



önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. törvény 107. §-ában biztosított jogkörében eljárva
a Férfi Kézilabda Klub részére 2017. szeptember 1-től 2017. december 31-ig további 2.500.000
Ft támogatást biztosít a 2017. évi költségvetés többletbevétele terhére. 

Határidő: folyamatos
Felelős: dr. Veres Margit polgármester

5. napirend:  Beszámoló  az  önkormányzat  többségi  tulajdonában  lévő  gazdasági
társaságok 2017. évi I. féléves munkájáról
Előadók: gazdasági társaságok ügyvezetői

dr. Veres Margit polgármester
Következik  az önkormányzat  többségi  tulajdonában lévő gazdasági  társaságok 2017.  évi  első
féléves munkájáról szóló beszámoló elfogadása. Ez a szakmai munkáról szóló beszámoló, hogy
tudjuk mi az, amit csinálnak, milyen tevékenységet végeznek, mi az, amit el szeretnének érni.
Van-e ehhez hozzászólásra igény?

Blaskó Sándor képviselő
A Pénzügyi, Mezőgazdasági és Környezetvédelmi Bizottság tárgyalta és külön tárgyaltuk minden
gazdasági  társaságnak  a  beszámolóját.  A  Városgazdálkodási  Kft-jét  6  igennel,  a  Balmaz
InterCOM Kft-jét 6 igennel, a VESZ Kft-jét 6 igennel, a Sport Kft-jét 4 igen és 2 tartózkodással,
a Balmaz-Kamilla Kft-jét 5 igen és 1 tartózkodással javasolja elfogadásra. 

dr. Veres Margit polgármester
Van-e egyéb hozzászólásra igény? Demeter Pál képviselő úré a szó. 

Demeter Pál képviselő
Köszönöm  a  szót  polgármester  asszony.  Köszöntök  mindenkit  a  nyári  pihenőt  követően.  A
Balmaz-Kamilla Kft. beszámolójához szeretnék hozzászólni, illetve ezzel kapcsolatosan lennének
kérdéseim és egy felvetésem. Először is szeretném elmondani, hogy nagy öröm számomra, hogy
a Múzeum Kávéház májusban és júniusban végre kiváló eredményt  produkált.  Azt gondolom,
hogy  a  megkezdett  út,  illetve  a  befektetés  végre  kezd  eredményeket  mutatni,  úgyhogy  ez
mindenképp biztató, pozitívnak találom én is. Azonban az üzleti eredmény összességében már
minusz 66 millió forintot mutat most, ami 13 %-al rosszabb, mint az előző évihez képest. Ennek
oka  az  indoklás  szerint  a  hotel  piacra  történő  bevezetése,  mely  nagy  reklám  és  marketing
költséggel jár. A kérdésem az lenne, hogy pontosan mennyi volt ez az összeg a hotel esetében,
ugyanis a táblázatokban hirdetés címszó alatt egy közel 3 millió forintos összeget találtam, illetve
egyéb igénybevett  szolgáltatások alatt  5,5 millió  forintos összeget.  Ez utóbbi pontosan mit  is
takar? Illetve érdeklődnék, hogy az új kiegészített üzleti terv mikor kerül az asztalunkra? Továbbá
itt ragadnám meg az alkalmat és lenne egy javaslatom is. Mivel továbbra is erősen fennáll a Kft.
lesújtó  eredménye,  és  mivel  a  Kávéházzal  és  a  Hotellel  jelentősen  kibővültek  a  feladatok,
tevékenységi  körök,  emiatt  javaslatot  teszek  egy felügyelő  bizottság  létrehozására  a  Balmaz-
Kamilla Kft. esetében. Korábban is volt már erről szó bizottsági ülésen, azt hiszem most már
tényleg itt volna az ideje, és tisztelettel kérem a polgármester asszonyt, hogy gondolja ezt meg.
Köszönöm szépen.  



dr. Veres Margit polgármester
Képviselő úr, nem mostani adatok ezek. Nem mai napra vonatkozó adatokról beszélünk, hanem
június 30-ával bezárólagos adatokról.  Egyébként pont ezért  mondtam, hogy ez nem pénzügyi
beszámoló. Ez egy szakmai beszámoló, és itt azt kellett volna leírni pontosan a Balmaz-Kamilla
Kft-nek,  hogy hogyan próbálta,  milyen  szervezetekkel  kötött  megállapodást,  a  Hotel  Kamilla
kikkel próbál üzleti partnereket szerezni, hogyan kívánja bevezetni a fürdő tevékenységet még
jobban.  Ezeket  kellett  volna a  szakmai  beszámolóban  leírni,  viszont  nagyon  örülök,  hogy az
ellentámadások  ellenére  minden  működik  és  nagyon  sok  balmazújvárosi  embert  tudunk
foglalkoztatni  ezen  intézményekben,  illetve  annak  is  nagyon  örülök,  hogy  együttműködve  a
középiskolával, nagyon sok olyan fiatal kerül nálunk képzésre, akiket reméljük, hogy itt tudunk
tartani Balmazújvároson, akik valóban itt akarnak dolgozni és szeretnének itt maradni. Ezeket a
dolgokat hiányoltam a Balmaz-Kamilla Kft. beszámolójából, hiszen mind a fürdőben tudjuk a
balmazújvárosi fiatalokat,  mind a Múzeum Kávézóban, mind a Hotel Kamillában alkalmazni,
tanítani,  és  ez  az  egyik  legfontosabb  dolog.  Egyébként  a  június  30-i  állapot  átvettünk  egy
szállodát, ami három hónapig zárva volt. Ott nem tudott produkálni vendég éjszakákat. Remélem,
hogy amikor a következő féléves beszámoló az asztalra kerül, akkor a vendégéjszakák számára és
arra,  hogy milyen  rendezvények  voltak,  már  megkapja  Ön is  a  tájékoztatást,  hiszen  a  nyári
időszakban  azért  nagyon  jól  működött  mind  a  fürdő,  mind  a  másik  két  egysége  a  Balmaz-
Kamillának.  Innentől  kezdődően  természetesen  az  üzleti  terv  -  mivel  a  megvásárolt  ingatlan
tekintetében  és  az  új  tevékenység  tekintetében  átdolgozni  kellett,  könyvvizsgáló  úrral  is
egyeztettünk - októberben lesz készen teljes egészében, és utána fogja természetesen a Képviselő-
testület  tárgyalni.  Senki  nem  ült  a  babérjain,  hanem  azt  próbálták  úgy  könyvelni,  hogy
egységenként lehetőségünk legyen látni, hogy melyik egység, mi az, ami tevékenységet végez,
mennyi az anyagköltsége, mennyi a felújítási költsége és egyéb költségek. A hirdetés és reklám
költségre nem tudok válaszolni, erre az ügyvezető úr tud válaszolni. 

Dr. Köstner Dávid Balmaz-Kamilla Kft. ügyvezetője
Köszönöm szépen. Valóban egy közel 3 millió forintos reklám és marketing költségről beszélünk.
Nyilván  magába  foglalja  a  tv-ben  való  szereplést,  a  rádióban  való  szerepeltetést,  mert  azt
gondolom, hogy a Hotel piacra történő bevezetéséhez ez elengedhetetlen.  Valóban június 30-i
állapotot mutat, ami azt jelenti, hogy gyakorlatilag egy huszonpár napos ténykedését láthatunk a
Hotel esetében, hiszen június 3-án érkezett  hozzánk az első vendég. Egyébként az azt követő
időszak - én is azt mondom, amit polgármester asszony is már elmondott - ahhoz képest, hogy
gyakorlatilag pár hónapja üzemelt, egy nagyon sikeres időszakot tudhatunk magunk mögött. A
másik  oka  az,  hogy  az  üzleti  terv  elkészítésekor  nem  szerepelt  benne  a  Hotel  dolgozóinak
létszáma.  A beszámolóban  látszik,  hogy jelenleg  23  fő.  Azt  gondolom,  hogy ennek  jelentős
költségterhe van, de mindenképpen szükséges ahhoz, hogy a hotel azon a színvonalon tudjon
működni,  ami  polgármester  asszony  és  a  Képviselő-testület  által  elvárható.  Az  üzleti  terv
elkészítése októberben kerül majd a Képviselő-testület számára beterjesztésre, a könyvvizsgáló
úrral történt egyeztetést követően. 

dr. Veres Margit polgármester
Természetesen a felügyelő bizottság felállítása nem egyik napról a másikra történik, mert meg
kell keresnünk a felügyelő bizottsági tagokat, tehát ezt most nem tudom szavazásra bocsátani,
mert nem tudok javaslatot letenni az asztalra, ahogy Ön sem mondta, hogy ki az, aki a felügyelő
bizottság tagja legyen, mennyi összegért lássa el, és a társasági szerződés módosítás sincs így itt
az asztalunkon. Természetesen erről lehet tárgyalni, lehet javaslatot tenni, és utána a Képviselő-
testület tud esetleg ebben döntést hozni, ha van olyan személy, akit meg tud választani. 
Van-e egyéb hozzászólásra igény? 



Szarvas Endre képviselő
Az  Intézményfelügyeleti,  Szociális  és  Közbiztonsági  Bizottság  a  VESZ  Kft.  beszámolóját
tárgyalta csak és 5 igen szavazattal elfogadásra javasolja. 

dr. Veres Margit polgármester
Köszönöm szépen.  A Balmazújvárosi  Városgazdálkodási  Nonprofit  Közhasznú Kft.  2017. évi
első féléves szakmai munkájáról szóló beszámolót ki az, aki elfogadja? 

10 jelenlévő képviselő közül 10 képviselő vett részt a szavazásban, 10 képviselő igennel szavazott,
így a Képviselő-testület meghozta az alábbi határozatot:

177/2017. (IX. 20.) számú határozat

Az önkormányzat többségi tulajdonában lévő gazdasági társaságok 2017. évi I. féléves
munkájáról szóló beszámoló elfogadása tárgyában

Balmazújváros  Város  Önkormányzat  Képviselő-testülete  a  Magyarország  helyi
önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. törvény 107. §-ában biztosított jogkörében eljárva
a Balmazújvárosi Városgazdálkodási Nonprofit Közhasznú Kft. 2017. évi I. féléves munkájáról
szóló beszámolót elfogadja.

dr. Veres Margit polgármester
Ki az, aki a Balmaz InterCOM Kft. 2017. évi első féléves szakmai munkájáról szóló beszámolót
elfogadja?

10 jelenlévő képviselő közül 10 képviselő vett részt a szavazásban, 10 képviselő igennel szavazott,
így a Képviselő-testület meghozta az alábbi határozatot:

178/2017. (IX. 20.) számú határozat

Az önkormányzat többségi tulajdonában lévő gazdasági társaságok 2017. évi I. féléves
munkájáról szóló beszámoló elfogadása tárgyában

Balmazújváros  Város  Önkormányzat  Képviselő-testülete  a  Magyarország  helyi
önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. törvény 107. §-ában biztosított jogkörében eljárva
a BalmazInterCOM Kft. 2017. évi I. féléves munkájáról szóló beszámolót elfogadja.

dr. Veres Margit polgármester
Ki az,  aki  a Balmazújvárosi  VESZ Városi  Egészségügyi  Szolgálat  Nonprofit  Közhasznú Kft.
2017. évi első féléves szakmai munkájáról szóló beszámolót elfogadja?



10 jelenlévő képviselő közül 10 képviselő vett részt a szavazásban, 10 képviselő igennel szavazott,
így a Képviselő-testület meghozta az alábbi határozatot:

179/2017. (IX. 20.) számú határozat

Az önkormányzat többségi tulajdonában lévő gazdasági társaságok 2017. évi I. féléves
munkájáról szóló beszámoló elfogadása tárgyában

Balmazújváros  Város  Önkormányzat  Képviselő-testülete  a  Magyarország  helyi
önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. törvény 107. §-ában biztosított jogkörében eljárva
a  Balmazújváros  VESZ  Városi  Egészségügyi  Szolgálat  Nonprofit  Kft.  2017.  évi  I.  féléves
munkájáról szóló beszámolót elfogadja.

dr. Veres Margit polgármester
Ki  az,  aki  a  Balmazújváros  Sport  Kft.  2017.  évi  első  féléves  szakmai  munkájáról  szóló
beszámolót elfogadja?

10 jelenlévő képviselő közül 10 képviselő vett részt a szavazásban, 10 képviselő igennel szavazott,
így a Képviselő-testület meghozta az alábbi határozatot:

180/2017. (IX. 20.) számú határozat

Az önkormányzat többségi tulajdonában lévő gazdasági társaságok 2017. évi I. féléves
munkájáról szóló beszámoló elfogadása tárgyában

Balmazújváros  Város  Önkormányzat  Képviselő-testülete  a  Magyarország  helyi
önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. törvény 107. §-ában biztosított jogkörében eljárva
a Balmazújváros Sport Kft. 2017. évi I. féléves munkájáról szóló beszámolót elfogadja.

dr. Veres Margit polgármester
Ki az, aki a Balmaz-Kamilla Kft. 2017. évi első féléves szakmai munkájáról szóló beszámolót
elfogadja?

10 jelenlévő képviselő közül 10 képviselő vett részt a szavazásban, 7 képviselő igennel szavazott,
1 képviselő nemmel szavazott, 2 képviselő tartózkodott, így a Képviselő-testület meghozta az

alábbi határozatot:

181/2017. (IX. 20.) számú határozat

Az önkormányzat többségi tulajdonában lévő gazdasági társaságok 2017. évi I. féléves
munkájáról szóló beszámoló elfogadása tárgyában



Balmazújváros  Város  Önkormányzat  Képviselő-testülete  a  Magyarország  helyi
önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. törvény 107. §-ában biztosított jogkörében eljárva
a Balmaz-Kamilla Kft. 2017. évi I. féléves munkájáról szóló beszámolót elfogadja.

dr. Veres Margit polgármester
További jó munkát kívánok minden gazdasági társaságunknak és minden dolgozójának, hiszen
nagyon sok feladatot látnak el, ami a város életében nagyon fontos. Úgy gondolom, hogy a város
nagy többsége minden tiszteletét fejezi ki a gazdasági társaságok dolgozóinak azért, hogy a város
működéséhez  és  a  város  még  inkább  elfogadtatásához,  megismertetéséhez  ily  módon  is
hozzájárulnak. Értve ezt akár a sport területén, akár a városgazdálkodás munkája a rendezvények
szervezésében,  a  Balmaz  InterCOM  munkája,  ahhoz,  ha  idelátogat  valaki,  tudjon  megfelelő
televízió  műsort  látni,  látva  a  Balmaz-Kamilla  munkáját,  hogy  a  vendégek  ellátása  során  a
maximumot nyújtja, és ezáltal visszavárja a vendégeit, illetve a Városi Egészségügyi Szolgálat
pedig  nem  csak  Balmazújváros  egész  lakosságát,  hanem  az  egész  kistérséget  igyekszik
kiszolgálni. 

6. napirend:  Beszámoló  a  polgármester  és  a  bizottságok  saját  és  átruházott
hatáskörben hozott döntéseiről
Előadók: dr. Veres Margit polgármester, bizottsági elnökök

dr. Veres Margit polgármester
Következik  beszámoló  a polgármester  és a bizottságok saját  és átruházott  hatáskörben hozott
döntéseiről. Van-e hozzászólásra igény? 

Szarvas Endre képviselő
Az Intézményfelügyeleti, Szociális és Közbiztonsági Bizottság megtárgyalta és 5 igen szavazattal
elfogadásra javasoljuk a beszámolót. 

Csonka-Kis Pál képviselő
Az Ügyrendi és Jogi Bizottság szintén megtárgyalta és 4 igen szavazattal elfogadásra javasoljuk. 

Blaskó Sándor képviselő
A Pénzügyi, Mezőgazdasági és Környezetvédelmi Bizottság is megtárgyalta és 6 igen szavazattal
elfogadásra javasoljuk. 

dr. Veres Margit polgármester
Van-e  egyéb  hozzászólásra  igény?  Nem  látok  erre  jelzést.  Akkor  ki  az,  aki  a  beszámolót
elfogadja? 

10 jelenlévő képviselő közül 10 képviselő vett részt a szavazásban, 10 képviselő igennel szavazott,
így a Képviselő-testület meghozta az alábbi határozatot:

182/2017. (IX. 20.) számú határozat

A polgármester és a bizottságok saját és átruházott hatáskörben hozott döntéseiről



Balmazújváros Város Önkormányzat Képviselő-testülete a polgármester és a bizottságok saját és
átruházott hatáskörben hozott döntéseiről szóló beszámolót elfogadja.

7. napirend:  Beszámoló  a  Balmazújvárosi  Roma  és  a  Német  Nemzetiségi
Önkormányzatok munkájáról
Előadók: nemzetiségi önkormányzatok elnökei

dr. Veres Margit polgármester
Következő  előterjesztésünk a  Roma Nemzetiségi  Önkormányzat  munkájáról  szóló  beszámoló
tárgyában készült. Van-e ehhez hozzászólásra igény? 

Csonka-Kis Pál képviselő
Az Ügyrendi és Jogi Bizottság szintén megtárgyalta az elnök asszony és az elnök úr jelenlétében.
Szeretném  hangsúlyozni,  hogy  mindkét  beszámolóból  kiderült,  hogy  nagyon  mozgalmas  és
pozitív dolgokra képesek. További sok sikert kívánok a munkájukhoz, és 4 igen szavazattal mind
a két nemzetiség beszámolóját elfogadásra javasolja. 

Szabóné Sándor Judit képviselő
Köszönöm  a  szót  polgármester  asszony.  Örömmel  láttam  én  is,  hogy  a  nemzetiségi
önkormányzatok ilyen színes életet élnek. A Roma Nemzetiségi Önkormányzat beszámolójához
szeretnék  hozzászólni.  Nagyon  színes  programot  láthattunk  abban  is,  már  az  előző  évhez  is
hasonlóan. Viszont ezen a rétegen túl, akiket ezekkel a programokkal megszólít az önkormányzat,
meg szeretném kérdezni,  hogy mit  terveznek tenni  még a kifejezetten rossz,  komfort  nélküli,
civilizálatlan  körülmények  között  élő  kisebbség  felemeléséért,  mert  nem  igazán  láttam  erre
irányuló  jelzéseket.  Egyébként  ezt  az  újvárosi  cigány  emberek  egy  része  is  jelezte  nekem
beszélgetések keretében, hogy úgy látják, hogy csak egy szűk réteget mozgat meg ezzel a Roma
Önkormányzat vezetője, és az előző önkormányzathoz képest önmaguk ebben negatív változást
látnak. Úgy látják, hogy rossz körülmények között élő rétegre nincsen akkora figyelem fektetve,
mint az előző időszakban volt, holott úgy vélem, hogy a roma vezetőségnek a cigányság egész
rétegének képviselete lenne a feladata. 

dr. Veres Margit polgármester
Köszönöm szépen. Furcsának találom, hogy azt mondják, hogy sokkal kevesebbet foglalkoznak,
ugyanis  sokkal  több  olyan  pályázatra  nyújtott  be  igényt  mind  a  Roma  Nemzetiségi
Önkormányzat, mind Balmazújváros Város Önkormányzata, ami kifejezetten a leghátrányosabb
helyzetben élőket támogatja. Nagyon sok olyan pályázat volt, amiből kizárólag ők részesülhettek,
illetve most is van olyan pályázat folyamatban, ami kizárólag rájuk vonatkozik. Elnök asszony
nagyon sok olyan intézkedést tett,  ami akár a leghátrányosabb rétegnek a tanulására, illetve a
mindennapi  tisztálkodásra,  mindennapi  életkörülményeinek  javítására  vonatkozik.   Valószínű,
hogy Ön nem vett részt ezeken a programokon, mi részt vettünk rajta, és segítettük a munkájukat,
és a képviselők többsége úgy tudom,  hogy részt vett  ebben.  Valóban segíti  egymást  a Roma
Nemzetiségi Önkormányzat és Balmazújváros Város Önkormányzata, azokért az embereknek az
életkörülményeinek a javításáért, akik elég nehéz helyzetben élnek, és esetleg az ő tudásuk nem
fogja át azokat a dolgokat, amelyek szükségesek lennének. Megadom a szót elnök asszonynak. 



Ráczné Rácz Erzsébet Balmazújváros Roma Nemzetiségi Önkormányzat elnöke
Köszönöm szépen. Én elsősorban szeretném megköszönni a Képviselő-testületnek, Polgármester
Asszonynak, a Balmaz Tv-nek, a Kulturális Központnak, az egész városnak a hozzáállását és
segítségnyújtását abban, hogy együtt dolgozunk és támogatnak bennünket. Ha úgy látja képviselő
asszony, hogy nem megfelelő a munkánk, akkor szeretném kérni a segítségét, hogy ha a jövőben
ilyen kérésekkel keresik meg Önt, szóljon nekem, keressen meg, hogy ki az és miben tudok neki
segíteni,  mert  olyan ember nem létezik,  aki engem megkeres és nem segítek.  Én úgy érzem,
megteszek mindent, de ha van valami, amiben még tudunk tenni, akkor bátran keressenek meg. 

dr. Veres Margit polgármester
Köszönöm szépen.  Képviselő  asszony,  ha  ilyen  jelzés  érkezik  Önhöz,  akkor  legyen  kedves,
továbbítsa elnök asszony felé, ha véletlenül valakire ők nem figyeltek és Ön tud róla, figyel rá,
akkor ők is tudjanak segíteni. Van-e egyéb hozzászólásra igény? Nem látok erre jelzést. Akkor ki
az, aki a Roma Nemzetiségi Önkormányzat beszámolóját elfogadja?

10 jelenlévő képviselő közül 10 képviselő vett részt a szavazásban, 10 képviselő igennel szavazott,
így a Képviselő-testület meghozta az alábbi határozatot:

183/2017. (IX. 20.) számú határozat

Balmazújváros Város Roma Nemzetiségi Önkormányzat munkájáról szóló beszámoló
elfogadása tárgyában

Balmazújváros  Város  Önkormányzat  Képviselő-testülete  a  Balmazújváros  Város  Roma
Nemzetiségi Önkormányzat munkájáról szóló beszámolót elfogadja. 

dr. Veres Margit polgármester
A Német Nemzetiségi Önkormányzat beszámolója következik. Csonka-Kis Pál elnök úr elmondta
egyben a javaslatát. Van-e egyéb hozzászólásra igény? Nem látok erre jelzést. Akkor ki az, aki a
Német Nemzetiségi önkormányzat munkájáról szóló beszámolót elfogadja?  

10 jelenlévő képviselő közül 10 képviselő vett részt a szavazásban, 10 képviselő igennel szavazott,
így a Képviselő-testület meghozta az alábbi határozatot:

184/2017. (IX. 20.) számú határozat

Balmazújváros Város Német Nemzetiségi Önkormányzat munkájáról szóló beszámoló
 elfogadása tárgyában

Balmazújváros  Város  Önkormányzat  Képviselő-testülete  a  Balmazújváros  Város  Német
Nemzetiségi Önkormányzat munkájáról szóló beszámolót elfogadja. 



dr. Veres Margit polgármester
Mind a két Nemzetiségi  Önkormányzat  tagjainak köszönöm szépen a munkáját,  a programok
szervezését,  hogy odafigyelnek  azokra  az  emberekre,  akiknek szükségük van a  segítségre  és
további jó munkát kívánok önöknek. 

Ráczné Rácz Erzsébet és Kerekes Péter távoztak az ülésről.

8. napirend:  Előterjesztés  az  Egyesített  Óvoda  és  Bölcsőde  Intézményben  a
maximális csoportlétszámtól való eltérés engedélyezése tárgyában 
Előterjesztő: dr. Veres Margit polgármester

dr. Veres Margit polgármester
Következik az Egyesített Óvoda és Bölcsőde Intézményben a maximális csoportlétszámtól való
eltérés engedélyezése tárgyában készült előterjesztés. Van- ehhez hozzászólásra igény?

Szarvas Endre képviselő
Az Intézményfelügyeleti, Szociális és Közbiztonsági Bizottság megtárgyalta az előterjesztést és 5
igen szavazattal támogatjuk a határozati javaslatban foglaltakat, ami azt jelenti, hogy a Nyitnikék
Óvodában két csoportban engedélyezzük az eltérést. Ez nagyon pozitívum, hogy csak kettőben
kell, hiszen 21 csoportunk van és ebben a kettőben kell csak plusz egy fővel emelni. 

dr. Veres Margit polgármester
Van-e egyéb hozzászólásra igény?

Nádasdi László képviselő
Én  is  támogatom  a  javaslatot,  viszont  egy  módosítást  szeretnék  kezdeményezni,  mivel  a
határozati javaslatban benne van az is, hogy amennyiben a nevelés során indokolt, figyelemmel
az  adott  csoportszobák  méretére,  a  Képviselő-testület  engedélyezi  az  Egyesített  Óvoda  és
Bölcsőde  Intézmény  egyes  csoportjaiban  a  maximális  létszám  20%-al  történő  túllépését.
Számomra ez azt  jelenti,  hogy 30 főre is  emelkedhet  az év során,  és én ezt  nem tudom így
támogatni, csak a két csoportban az egy-egy főt. Köszönöm szépen. 

dr. Veres Margit polgármester
Törvényi előírás ez a lehetőség, és ráadásul pontosan az Egyesített Óvoda és Bölcsőde Intézmény
az, ami a leginkább keresett a balmazújvárosi szülők között.  Önnek már lehet nincs kisgyermeke,
de a kisgyermekes szülők folyamatosan jönnek, hogy a bölcsődében hogy tudná elhelyezni  a
gyermekét,  hiszen  menne  dolgozni,  mert  szeretne  elhelyezkedni  a  munkaerőpiacon  és  azért
biztosítja minden évben a Képviselő-testület,  ha ilyen helyzetbe kerül egy szülő, akkor tudjuk
támogatni. Megadom a szót intézményvezető asszonynak. 

Vezendi Andrásné intézményvezető asszony
Köszönöm  szépen  a  szót.  Tisztelt  Polgármester  Asszony,  Tisztelt  Képviselő-testület!  Mint
ahogyan azt polgármester asszony elmondta, ez az előterjesztésben szereplő megjegyzés valóban
jogszabályi lehetőséget biztosít a Képviselő-testületnek, mint fenntartó önkormányzati testületnek
arra, hogy a túllépés a nevelési év folyamán megvalósulhasson. Nyilván ez azért létező jelenség,
mert  folyamatos  elvándorlás  figyelhető  meg,  illetve  beköltözés  településünkre,  de  nem csak



Balmazújváros az egyedüli,  ez országszerte jellemző, hogy a 3-6 éves gyerekek is mozgásban
vannak és a  folyamatos  óvodai  ellátást  biztosítani  kell,  hiszen jogszabály szerint  már  3 éves
kortól kötelező az óvodai nevelés. Nem létezhet, hogy kimaradjon 3-6 éves gyermek az óvodai
nevelésből. Képviselő úrnak a számítása nem igazán helytálló, ugyanis nem minden esetben 30
főt jelent,  sőt  azt  kell,  hogy mondjam,  hogy az Egyesített  Óvoda és Bölcsőde Intézmény 21
óvodai  csoportjából  egyetlenegy  csoportunk  van,  amely  30  főre  lehetne  tölthető,  ugyanis
figyelembe kell vennünk az alapterületét a csoportszobáknak. Nemcsak a 25 fő és a 20 % az
egyedüli  meghatározó,  hanem 26  és  27  fő,  amire  négyzetméter  szerint  tölthetőek  az  óvodai
csoportjaink.  

dr. Veres Margit polgármester
Köszönöm szépen. Van-e egyéb hozzászólásra igény? Nem látok erre jelzést. Akkor ki az, aki a
határozati javaslatban foglaltakat elfogadja? 

10 jelenlévő képviselő közül 10 képviselő vett részt a szavazásban, 10 képviselő igennel szavazott,
így a Képviselő-testület meghozta az alábbi határozatot:

185/2017. (IX. 20.) számú határozat

Az Egyesített Óvoda és Bölcsőde Intézményben a maximális csoportlétszámtól való eltérés
engedélyezése tárgyában

Balmazújváros Város Önkormányzat Képviselő-testülete a nemzeti köznevelésről szóló 2011. évi
CXC.  törvény 25.  §  (7)  bekezdésében meghatározottakra  figyelemmel  a  2017/2018.  nevelési
évben az  Egyesített  Óvoda és  Bölcsőde Intézményben  az  alábbi  csoportokban engedélyezi  a
maximális csoportlétszámtól való eltérést:

Feladatellátási
hely

Csoport Induló
csoportlétszám

SNI Számított
gyermeklétszám

Engedélyezés

Nyitnikék
Óvoda

Margaréta 26 0 26 1 fő
Tulipán 25 1 27 2 fő

Amennyiben a nevelési  év során indokolt  – figyelemmel  az adott  csoportszobák méretére - a
Képviselő-testület engedélyezi az Egyesített Óvoda és Bölcsőde Intézmény egyes csoportjaiban a
maximális létszám 20%-al történő túllépését.

A Képviselő-testület felkéri a Balmazújvárosi Közös Önkormányzati Hivatal jegyzőjét, hogy a
döntésről az Egyesített Óvoda és Bölcsőde Intézmény vezetőjét tájékoztassa.

Határidő: 2017. szeptember 25.
Felelős: Balmazújvárosi Közös Önkormányzati Hivatal jegyzője



9. napirend:  Előterjesztés  a  Bursa  Hungarica  Felsőoktatási  Önkormányzati
Ösztöndíjrendszer 2018. évi fordulójához való csatlakozás tárgyában  
Előterjesztő: dr. Veres Margit polgármester

dr. Veres Margit polgármester
Következik  a  Bursa  Hungarica  Felsőoktatási  Önkormányzati  Ösztöndíjrendszer  2018.  évi
fordulójához való csatlakozás tárgyában készült előterjesztés. Van-e ehhez hozzászólásra igény?
Blaskó Sándor képviselő úré a szó. 

Blaskó Sándor képviselő
Köszönöm szépen. A Pénzügyi, Mezőgazdasági és Környezetvédelmi Bizottság tárgyalta és hat
igen szavazattal elfogadásra javasolja. 

Szarvas Endre képviselő
Az Intézményfelügyeleti, Szociális és Közbiztonsági Bizottság megtárgyalta és 5 igen szavazattal
elfogásra javasolja. A pénzösszeg ugyanannyi, mint előző évben volt, 3 millió forint. Városunk
már 2000/2001-es tanévtől csatlakozott ehhez az ösztöndíj rendszerhez. 

dr. Veres Margit polgármester
Van-e egyéb hozzászólásra igény? Nem látok erre jelzést. Akkor ki az, aki az előterjesztésben
foglaltak szerinti határozati javaslatot elfogadja? 

10 jelenlévő képviselő közül 10 képviselő vett részt a szavazásban, 10 képviselő igennel szavazott,
így a Képviselő-testület meghozta az alábbi határozatot:

186/2017. (IX. 20.) számú határozat

A Bursa Hungarica Felsőoktatási Önkormányzati Ösztöndíjrendszer
2018. évi fordulójához való csatlakozás tárgyában

Balmazújváros  Város  Önkormányzat  Képviselő-testülete,  figyelemmel  a
Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. törvény 13. §
(1) bekezdés 15. pontjában, valamint a felsőoktatásban részt vevő hallgatók
juttatásairól és az általuk fizetendő egyes térítésekről szóló 51/2007. (III. 26.)
Korm.  rendeletben  foglalt  előírásokra,  a  2018.  évi  Bursa  Hungarica
Felsőoktatási  Önkormányzati  Ösztöndíjrendszerhez  való  csatlakozáshoz  a
2018.  évi  költségvetési  keret  terhére  3.000  eFt  összeg  biztosításával
hozzájárul.

A Képviselő-testület felkéri dr. Veres Margit polgármestert az önkormányzati
csatlakozásról szóló nyilatkozat aláírására.

A  Képviselő-testület  felkéri  a  Balmazújvárosi  Közös  Önkormányzati  Hivatal
Jegyzőjét,  hogy  az  aláírt  nyilatkozatot  határidőig  az  Emberi  Erőforrás
Támogatáskezelő részére küldje meg.



A pályázat  kiírásával,  elbírálásával  kapcsolatos  teendők  lebonyolításával  a
Képviselő-testület  az  Intézményfelügyeleti,  Szociális  és  Közbiztonsági
Bizottságot bízza meg.

Határidő: 2017. október 2. és folyamatos
Felelős: dr. Veres Margit polgármester

Balmazújvárosi Közös Önkormányzati Hivatal Jegyzője
Intézményfelügyeleti, Szociális és Közbiztonsági Bizottság elnöke

10. napirend: Előterjesztés Balmazújváros Helyi Építési Szabályzata és rendezési terv
módosítása tárgyában   
Előterjesztő: dr. Veres Margit polgármester

dr. Veres Margit polgármester
Következik  Balmazújváros  Helyi  Építési  Szabályzata  és  rendezési  terv  módosítása  tárgyában
készült előterjesztés. Van-e ehhez hozzászólásra igény? 

Blaskó Sándor képviselő
A Pénzügyi, Mezőgazdasági és Környezetvédelmi Bizottság megtárgyalta és 6 igen szavazattal
elfogadásra javasolja. 

dr. Veres Margit polgármester
Van-e  egyéb  hozzászólásra  igény?  Nem  látok  erre  jelzést.  Akkor  ki  az,  aki  a  határozati
javaslatban foglaltakat támogatja? 

10 jelenlévő képviselő közül 10 képviselő vett részt a szavazásban, 10 képviselő igennel szavazott,
így a Képviselő-testület meghozta az alábbi határozatot:

187/2017. (IX. 20.) számú határozat

Balmazújváros Helyi Építési Szabályzata és rendezési terv módosítása tárgyában  

Balmazújváros  Város  Önkormányzat  Képviselő-testülete  az  épített  környezet  alakításáról  és
védelméről  szóló  1997.  évi  LXXVIII.  törvény  62.  §  (6)  bekezdés  6.  pontjában  biztosított
jogkörében eljárva, Balmazújváros Város közigazgatási területét érintő Helyi Építési Szabályzat
módosítását érintően az alábbiakban határoz:

1.
A  Képviselő-testület  a  balmazújvárosi  Puszta-Konzerv  Kft.  085/44  hrsz.-ú,  Balmazújváros
külterületen  lévő  ingatlanát  érintő  településrendezési  eszközök,  illetve  HÉSZ  módosítását
támogatja a vállalkozó által leírt indokok alapján.

2.



A  Képviselő-testület  Rózsa  Péter  balmazújvárosi  lakos,  rendezési  terv  módosítás
kezdeményezését  támogatja  a  0461/29  hrsz.-ú  ingatlan  tekintetében,  a  vállalkozó  benyújtott
kérelmére figyelemmel. 

3.
A  Puszta-Konzerv  Kft.  085/44  hrsz.-ú  ingatlanához  kapcsolódóan  a  településfejlesztési
koncepcióról,  az  integrált  településfejlesztési  stratégiáról  és  a  településrendezési  eszközökről,
valamint  egyes  településrendezési  sajátos  jogintézményekről  szóló   314/2012.  (XI.8.)  Korm.
rendelet 32. § (6) bekezdés c) pontja alapján a képviselő-testület döntésével kiemelt fejlesztési
területté nyilvánítja a területet, beruházás megvalósítása miatt, gazdaságfejlesztés érdekében. 

A  településrendezési  eszközök,  így  a  HÉSZ  és  a  szabályozás  tekintetében  végrehajtandó
módosítási  eljárás településtervezői,  főépítészi  és egyéb költségeit  az 1-2. pontokban szereplő
vállalkozások vállalták. 

A Képviselő-testület  felkéri  a  Balmazújvárosi  Közös  Önkormányzati  Hivatal  jegyzőjét,  és  a
megbízott főépítészt, hogy a döntésről szóló határozatot küldje meg a módosítást kezdeményezők
részére,  és  a  további  intézkedéseket  tegye  meg  a  módosítások  megindítására,  a
településrendezésre vonatkozó szerződések, illetve tervezési szerződések megkötéséhez. 

Felhatalmazza  a  Képviselő-testület  dr.  Veres  Margit  polgármestert  az  településrendezésre
vonatkozó szerződések, valamint a tervezési szerződések aláírására. 

Határidő: folyamatos és 2017. szeptember 15.
Felelős: dr. Veres Margit polgármester

Balmazújvárosi Közös Önkormányzati Hivatal jegyzője 
Balmazújváros megbízott főépítésze

11. napirend: Előterjesztés eszközvásárlás tárgyában 
Előterjesztő: dr. Veres Margit polgármester

dr. Veres Margit polgármester
Következik eszközvásárlás tárgyában készült előterjesztésünk. Van-e ehhez hozzászólásra igény? 

Blaskó Sándor képviselő
A Pénzügyi, Mezőgazdasági és Környezetvédelmi Bizottság megtárgyalta és 6 igen szavazattal
elfogadásra javasolja. 

dr. Veres Margit polgármester
Van-e  egyéb  hozzászólásra  igény?  Nem  látok  erre  jelzést.  Akkor  ki  az,  aki  a  határozati
javaslatban foglaltakat támogatja? 

10 jelenlévő képviselő közül 10 képviselő vett részt a szavazásban, 9 képviselő igennel szavazott,
1 képviselő tartózkodott, így a Képviselő-testület meghozta az alábbi határozatot:



188/2017. (IX. 20.) számú határozat

Eszközvásárlás tárgyában

Balmazújváros  Város  Önkormányzat  Képviselő-testülete  a  Magyarország  helyi
önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. törvény 107. §-ban biztosított jogkörében eljárva
úgy dönt, hogy megvásárolja a Thermál Hotel Balmaz Kft. tulajdonában lévő 2 db hűtőkamrát és
1  db  fából  készült  tároló  helyiséget  mindösszesen  2.800.000,-  Ft  +  ÁFA  értékben  az
önkormányzat 2017. évi költségvetésének többletbevétele terhére. 

A Képviselő-testület  felhatalmazza  a  polgármestert  az  adásvételi  szerződés  és  az  ügylethez
kapcsolódó egyéb dokumentumok aláírására.

Határidő: azonnal 
Felelős: dr. Veres Margit polgármester

12. napirend:  Előterjesztés  energiahatékonysági  feladatok  ellátásra  vonatkozó
szerződés elfogadása tárgyában  
Előterjesztő: dr. Veres Margit polgármester

dr. Veres Margit polgármester
Következik energiahatékonysági feladatok ellátására vonatkozó szerződés elfogadása tárgyában
készült előterjesztés. Van-e ehhez hozzászólásra igény? 

Blaskó Sándor képviselő
A Pénzügyi, Mezőgazdasági és Környezetvédelmi Bizottság megtárgyalta és 6 igen szavazattal
elfogadásra javasolja. 

dr. Veres Margit polgármester
Van-e egyéb hozzászólásra igény? 

Demeter Pál képviselő
Köszönöm szépen. Szeretném itt is elmondani, hogy örülök neki, hogy végre nem az offshore
hátterű Sourcing Hungary Kft. tűnik a befutónak. 

dr. Veres Margit polgármester
Köszönöm szépen. Ki az, aki a határozati javaslatban foglaltakat támogatja? 

10 jelenlévő képviselő közül 10 képviselő vett részt a szavazásban, 10 képviselő igennel szavazott,
így a Képviselő-testület meghozta az alábbi határozatot:

189/2017. (IX. 20.) számú határozat

Energiahatékonysági feladatok ellátásra vonatkozó szerződés elfogadása tárgyában



Balmazújváros  Város  Önkormányzat  Képviselő-testülete  a  Magyarország  helyi
önkormányzatairól  szóló  2011.  évi  CLXXXIX.  törvény  13.  §  (2)  bekezdése,  valamint  az
energiahatékonyságról  szóló  2015.  évi  LVII.  törvény  11/A.  §,  21/B  §  (1)  és  (2)  bekezdése,
továbbá az energiahatékonyságról szóló törvény végrehajtásáról szóló 122/2015. (V.26.) Korm.
rendelet 7/A. § (1) és (2) bekezdése alapján megtárgyalta az energetikai szakreferensi, illetve a
közintézményekkel  kapcsolatban  kötelezően  előírt,  jogszabályban  meghatározott
energiahatékonysági feladatok ellátására vonatkozó megbízási szerződés elfogadására vonatkozó
javaslatot és az alábbi határozatot hozza:

A Képviselő-testület az előterjesztés 1. számú mellékletét képező R.I.A. '96 Bt-vel megkötendő
megbízási szerződést elfogadja.

A Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a szerződés aláírására.

Határidő: 2017. szeptember 30.
Felelős: dr. Veres Margit polgármester

Balmazújvárosi Közös Önkormányzati Hivatal jegyzője

13. napirend: Előterjesztés a Balmazújváros Sport Kft. alapító okiratának módosítása
tárgyában   
Előterjesztő: dr. Veres Margit polgármester

dr. Veres Margit polgármester
Következik  a  Balmazújváros  Sport  Kft.  alapító  okiratának  módosítása  tárgyában  készült
előterjesztés. Van-e ehhez hozzászólásra igény? 

Csonka-Kis Pál képviselő
Az Ügyrendi  és  Jogi  Bizottság  megtárgyalta  és  Póth  Andreát  3  igennel  és  1  tartózkodással
elfogadásra  javasolja,  illetve  a  juttatásáról  úgy  döntött  a  bizottság,  hogy  a  Pénzügyi,
Mezőgazdasági és Környezetvédelmi Bizottság és polgármester asszony javaslatát fogadja el. 

Blaskó Sándor képviselő
A Pénzügyi, Mezőgazdasági és Környezetvédelmi Bizottság megtárgyalta és 6 igen szavazattal
Póth Andreát javasolja megválasztani, 330.000 Ft összegű munkabérért ügyvezetőnek. 

dr. Veres Margit polgármester
Lenne még egy javaslatom. Az MLSZ-nél való átvezetés miatt is az október 1. napját szeptember
21. napjára módosítsuk, tehát holnapi napra. Lajos Ferenc ügyvezető úr hozzájárul-e ehhez, hogy
a lemondását ezzel a nappal fogadja el a Képviselő-testület? 

Lajos Ferenc Balmazújváros Sport Kft. ügyvezetője
Tisztelt  Polgármester  Asszony!  Tisztelt  Képviselő-testület!  Természetesen  hozzájárulok,  és
ezúton  szeretném  megköszönni  Dr.  Tiba  István  elnök  úrnak,  Polgármester  Asszonynak,  a
Képviselő-testületnek  a  belém  vetett  bizalmat.  A  továbbiakban  a  Balmazújvárosi  FC.
utánpótlásában kívánok dolgozni. És minden sportrajongónak további jó szurkolást kívánok az
NBI-ben szereplésünkhöz. Köszönöm szépen. 



dr. Veres Margit polgármester
Köszönöm szépen. Nemcsak az NBI-ben kell, hanem úgy gondolom az utánpótlás nevelésben is.
Amit ügyvezető úr a gyerekekkel meg tud valósítani, sok sikert kívánunk, hiszen a gyerekeink
lesznek  a  jövő.  Természetesen  mi  is  nagyon  szeretnénk  megköszönni  az  ügyvezető  úrnak  a
munkáját  és  számítunk rá  maximálisan  az utánpótlás  nevelésben,  hiszen utánpótlás  edzőként,
régióvezetőként egy kiemelt feladat, amikor a gyermekeinket kell a sportszeretetre megtanítani. 
Akkor  szeptember  21.  napjától  és  a  bizottság  által  tett  javaslattal  egészítve  ki  a  határozati
javaslatot, ki az, aki elfogadja? 

10 jelenlévő képviselő közül 10 képviselő vett részt a szavazásban, 8 képviselő igennel szavazott,
2 képviselő tartózkodott, így a Képviselő-testület meghozta az alábbi határozatot:

190/2017. (IX. 20.) számú határozat

A Balmazújváros Sport Kft. alapító okiratának módosítása tárgyában 

1.

Balmazújváros  Város  Önkormányzat  Képviselő-testülete  a  Magyarország  helyi
önkormányzatairól  szóló  2011.  évi  CLXXXIX.  törvény  107.  §  (1)  bekezdésében  biztosított
jogkörében eljárva - figyelemmel a Polgári Törvénykönyvről szóló 2013. évi V. törvény 3:25. §
(4)  bekezdésére  -  a  Balmazújváros  Sport  Kft.  ügyvezetőjének 2017.  szeptember  21. napjától
határozatlan  időtartamra  Póth  Andrea  személyt  választja  meg.  A  megválasztott  ügyvezető
feladatát munkaviszony keretében látja el bruttó 330.000,- Ft összegű havi munkabérért.

2.

Balmazújváros  Város  Önkormányzat  Képviselő-testülete  a  Magyarország  helyi
önkormányzatairól  szóló  2011.  évi  CLXXXIX.  törvény  107.  §  (1)  bekezdésében  biztosított
jogkörében  eljárva  a  Balmazújváros  Sport  Kft.  alapító  okiratának  módosítását,  valamint  az
egységes szerkezetű alapító  okiratot 2017. szeptember 21.  napjától az előterjesztés  melléklete
szerinti formában és tartalommal elfogadja.

A Képviselő-testület  felkéri  a  Kft.  leendő  ügyvezetőjét,  valamint  a  Balmazújvárosi  Közös
Önkormányzati  Hivatal  jegyzőjét,  hogy  az  alapító  okirat  módosításával  kapcsolatos
intézkedéseket tegyék meg a Debreceni Törvényszék Cégbírósága felé.

Határidő: 2017. szeptember 21. és folyamatos
Felelős: jegyző, ügyvezető

14. napirend:  Előterjesztés  a  Balmazújvárosi  Kistérség  Többcélú  Társulásának
7/2017. (V. 30.) számú határozatának tárgyában  
Előterjesztő: dr. Veres Margit polgármester

dr. Veres Margit polgármester



Következik  a  Balmazújváros  Kistérség  Többcélú  Társulásának  7/2017.  (V.  30.)  számú
határozatának tárgyában készült előterjesztés. Van-e ehhez hozzászólásra igény?  

Blaskó Sándor képviselő
A Pénzügyi, Mezőgazdasági és Környezetvédelmi Bizottság megtárgyalta és 6 igen szavazattal
elfogadásra javasolja. 

dr. Veres Margit polgármester
Van-  e  egyéb  hozzászólásra  igény?  Nem  látok  erre  jelzést.  Akkor  ki  az,  aki  a  határozati
javaslatban foglaltakat elfogadja? 

10 jelenlévő képviselő közül 10 képviselő vett részt a szavazásban, 10 képviselő igennel szavazott,
így a Képviselő-testület meghozta az alábbi határozatot:

191/2017. (IX. 20.) számú határozat

A Balmazújvárosi Kistérség Többcélú Társulásának 7/2017. (V. 30.) számú határozatának
tárgyában

Balmazújváros  Város  Önkormányzat  Képviselő-testülete  a  Magyarország  helyi
önkormányzatairól  szóló  2011.  évi  CLXXXIX.  törvény  107.  §  alapján  -  figyelemmel  a
Balmazújvárosi Kistérség Többcélú Társulása 7/2017. (V. 30.) számú határozatának 1. pontjában
foglaltakra – elrendeli, hogy Balmazújváros tagönkormányzat 993.246,- Ft összegű maradványa
kerüljön átutalásra Balmazújváros Város Önkormányzata számlájára.
A Képviselő-testület egyetért azzal, hogy az önkormányzati többletbevétel összegével a 2017. évi
költségvetés általános tartalék előirányzata megemelésre kerüljön.

A Képviselő-testület  felkéri  dr.  Veres  Margit  polgármestert,  hogy az önkormányzat  2017. évi
költségvetése fentiek szerinti módosításának előkészítéséről gondoskodjon. 

Határidő: 2017. december 31.
Felelős: dr. Veres Margit polgármester

15. napirend:  Előterjesztés  a  Balmazújváros  Debreceni  utca  -  Nádudvari  utca
kerékpárút  tulajdonjogi  rendezéséről  szóló  147/2017.  (VI.  21.)  számú határozat
módosítása tárgyában 
Előterjesztő: dr. Veres Margit polgármester

dr. Veres Margit polgármester
Következő  előterjesztésünk  a  Balmazújváros  Debreceni  utca  -  Nádudvari  utca  kerékpárút
tulajdonjogi  rendezéséről  szóló  147/2017.  (VI.  21.)  számú  határozat  módosítása  tárgyában
készült. Van-e ehhez hozzászólásra igény?

Blaskó Sándor képviselő



A Pénzügyi, Mezőgazdasági és Környezetvédelmi Bizottság megtárgyalta és 6 igen szavazattal
elfogadásra javasolja. 

dr. Veres Margit polgármester
Van-  e  egyéb  hozzászólásra  igény?  Nem  látok  erre  jelzést.  Akkor  ki  az,  aki  a  határozati
javaslatban foglaltakat elfogadja? 

10 jelenlévő képviselő közül 10 képviselő vett részt a szavazásban, 10 képviselő igennel szavazott,
így a Képviselő-testület meghozta az alábbi határozatot:

192/2017. (IX. 20.) számú határozat

A Balmazújváros Debreceni utca – Nádudvari utca kerékpárút tulajdonjogi rendezéséről
szóló 147/2017. (VI.21.) számú határozat módosítása tárgyában

Balmazújváros  Város  Önkormányzat  Képviselő-testülete  a  Magyarország  helyi
önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. törvény 107. §-ban biztosított jogkörében eljárva
a Képviselő-testület a 147/2017. (VI.21.) számú, a Balmazújváros Debreceni utca – Nádudvari
utca kerékpárút tulajdonjogi rendezése tárgyában hozott határozatát az alábbiakban módosítja és
egészíti ki:
Balmazújváros  Debreceni  utca  –  Nádudvari  utca  (Tiszacsege-Debrecen  3316  jelű  és
Balmazújváros – Hajdúszoboszló 3321 jelű) összekötő állami utak mentén kiépített kerékpárút
telekalakítási  tervek  alapján  megvalósult,  és  érintett  alábbi  állami  tulajdonú  útterületeket
térítésmentesen  átveszi  önkormányzati  tulajdonba.  A  telekrendezéssel  egyben  átadja  a
telekalakítási munkarészek szerinti önkormányzati tulajdonú ingatlant szintén térítésmentesen a
Magyar Állam tulajdonába az alábbiak szerint:
1. A telekalakítások változás utáni belterületi 22/2 helyrajzi számú 479 m2 területű, 5266/2
helyrajzi  számú 2830 m2 területű,  5428/2 helyrajzi  számú 1902 m2 területű kivett  kerékpárút
ingatlanok térítésmentesen önkormányzati  tulajdonba vételéről határoz. A változás után a 22/1
helyrajzi számú országos közút 4607 m2 területtel, az 5266/1 helyrajzi számú országos közút 1
hektár 6804 m2 területtel és az 5428/1 helyrajzi számú országos közút 1660 m2 területtel állami
tulajdonban maradnak. 
A változás  utáni  önkormányzati  tulajdonú  5267/2  helyrajzi  számú  403  m2  területű  ingatlant
állami  tulajdonba  adja,  az  5267/1  helyrajzi  számú  3806 m2  területű  ingatlan  önkormányzati
tulajdonban marad.
2.  A telekalakítások  változás  utáni  külterületi 017/17  helyrajzi  számú  668  m2  területű
kerékpárút,  a  020/1  helyrajzi  számú  1801  m2  területű  kerékpárút  ingatlanok  térítésmentes
önkormányzati tulajdonba vételéről határoz. A változás után a 017/18 helyrajzi számú 2615 m2
területű  és  a  020/2 helyrajzi  számú 1 hektár  3567 m2 területű  ingatlanok állami  tulajdonban
maradnak. 

A Magyar  Közút  Nonprofit  Zrt-vel  az  önkormányzatnak  a  végleges  ingatlanrendezés  előtt
előzetes  megállapodást  kell  kötnie,  melynek megkötése után kérelmezheti  az önkormányzat  a
közlekedési hatóságtól az átminősítési eljárás lefolytatását. 



A Képviselő-testület felhatalmazza dr. Veres Margit polgármestert a hatósági átminősítéssel és az
átadás  -  átvétellel  kapcsolatos  feladatok  teljeskörű  lebonyolítására  és  a  szükséges
jognyilatkozatok megtételére. 

Határidő: 2017. szeptember 25. és folyamatos
Felelős: dr. Veres Margit polgármester

Balmazújvárosi Közös Önkormányzati Hivatal jegyzője 

16. napirend:  Előterjesztés  a  Balmazújváros -  Nagyhegyes  kerékpárút  tulajdonjogi
rendezéséről szóló 148/2017. (VI. 21.) számú határozat módosítása tárgyában 
Előterjesztő: dr. Veres Margit polgármester

dr. Veres Margit polgármester
Következő előterjesztésünk a Balmazújváros - Nagyhegyes kerékpárút tulajdonjogi rendezéséről
szóló  148/2017.  (VI.  21.)  számú  határozat  módosítása  tárgyában  készült.  Van-e  ehhez
hozzászólásra igény?

Blaskó Sándor képviselő
A Pénzügyi, Mezőgazdasági és Környezetvédelmi Bizottság megtárgyalta és 6 igen szavazattal
elfogadásra javasolja. 

dr. Veres Margit polgármester
Van-  e  egyéb  hozzászólásra  igény?  Nem  látok  erre  jelzést.  Akkor  ki  az,  aki  a  határozati
javaslatban foglaltakat elfogadja? 

10 jelenlévő képviselő közül 10 képviselő vett részt a szavazásban, 10 képviselő igennel szavazott,
így a Képviselő-testület meghozta az alábbi határozatot:

193/2017. (IX. 20.) számú határozat

A Balmazújváros - Nagyhegyes kerékpárút tulajdonjogi rendezéséről szóló 148/2017.
(VI.21.) számú határozat módosítása tárgyában

Balmazújváros  Város  Önkormányzat  Képviselő-testülete  a  Magyarország  helyi
önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. törvény 107. §-ban biztosított jogkörében eljárva
a  Képviselő-testület  a  148/2017.  (VI.21.)  számú,  a  Balmazújváros  -  Nagyhegyes  kerékpárút
tulajdonjogi rendezése tárgyában hozott határozatát az alábbiakban módosítja és egészíti ki:
Balmazújváros – Nagyhegyes (Balmazújváros – Hajdúszoboszló 3321 jelű) összekötő állami utak
mentén kiépített  kerékpárút  telekalakítási  tervek alapján megvalósult,  és érintett  alábbi  állami
tulajdonú útterületeket térítésmentesen átveszi önkormányzati tulajdonba az alábbiak szerint:  
1.  A telekalakítások  változás  utáni  belterületi 1418/2  helyrajzi  számú  4572  m2  területű
közterület,  kerékpárút  ingatlan  térítésmentes  önkormányzati  tulajdonba  vételéről  határoz.  A
változás után az 1418/1 helyrajzi számú 1 hektár 4434 m2 területű ingatlan, mint országos közút
állami tulajdonban marad. 



2. Az eredeti 148/2017. (VI.21.) számú határozat ,,érintett földrészletek változás előtt és változás
után külterületek”  bekezdések helyrajzi szám és terület adatait törli és helyette a telekalakítást
érintő változás előtti és utáni külterületi földrészletek helyesen az alábbiak:
Érintett földrészletek változás előtt külterületen: 
- 031/3 helyrajzi számú 6 hektár 5664 m2 területű
- 079/1 helyrajzi számú 1 hektár 5431 m2 területű 
Érintett földrészletek változás után külterületen: 
A 031/6 helyrajzi számú 1 hektár 2884 m2 területű kerékpárút továbbá a 079/7 helyrajzi számú
2011  m2  területű  kerékpárút  ingatlanok  térítésmentes  önkormányzati  tulajdonba  vételéről
határoz. A változás után a 031/5 helyrajzi számú 5 hektár 1823 m2 területű és a 079/6 helyrajzi
számú 1 hektár 2426 m2 területű ingatlanok állami tulajdonban maradnak. 

A Magyar  Közút  Nonprofit  Zrt-vel  az  önkormányzatnak  a  végleges  ingatlanrendezés  előtt
előzetes  megállapodást  kell  kötnie,  melynek megkötése után kérelmezheti  az önkormányzat  a
közlekedési  hatóságtól  az  átminősítési  eljárás  lefolytatását.  Mindezek  után  kerülhet  sor  a
végleges megállapodás megkötésére és a tulajdonjogok bejegyzésére. 
A Képviselő-testület felhatalmazza dr. Veres Margit polgármestert a hatósági átminősítéssel és az
átadás átvétellel kapcsolatos feladatok teljeskörű lebonyolítására és a szükséges jognyilatkozatok
megtételére. 

Határidő: 2017. szeptember 25. és folyamatos
Felelős: dr. Veres Margit polgármester

Balmazújvárosi Közös Önkormányzati Hivatal jegyzője 

17. napirend:  Előterjesztés az Egyesített Óvoda és Bölcsőde Intézmény 2017/2018.
nevelési évre vonatkozó munkatervének véleményezése tárgyában  
Előterjesztő: dr. Veres Margit polgármester

dr. Veres Margit polgármester
Következik  az  Egyesített  Óvoda és  Bölcsőde Intézmény 2017/2018.  nevelési  évre vonatkozó
munkatervének véleményezése tárgyában készült előterjesztés. Van-e ehhez hozzászólásra igény?

Szarvas Endre képviselő
Az Intézményfelügyeleti,  Szociális és Közbiztonsági Bizottság megtárgyalta Vezendi Andrásné
jelenlétében és 5 igen szavazattal elfogadásra javasolja. 

dr. Veres Margit polgármester
Van-e egyéb hozzászólásra igény?

Vezendi Andrásné
Köszönöm szépen.  Tisztelt  Polgármester  Asszony!  Tisztelt  Képviselő  Úr!  Tisztelt  Képviselő-
testület! Szeretném Önöket tájékoztatni arról, hogy bár a 2017/2018. nevelési év munkatervében
még csak tervként  jelenítettük  meg a gazdálkodások és  fejlesztések címszó alatt  a  Nyitnikék
Óvoda parkettázási feladatait, illetve a Mesevár Óvoda teljeskörű felújítását pályázati úton. Most
viszont arról az örömteli hírről szeretnék beszámolni, hogy megköszönve Önöknek a támogatást,
a  2016.  évi  Város Báljának jótékonysági  rendezvényének a felajánlásából  megvalósulhatott  a



Nyitnikék Óvoda 2 csoportszobájában a teljeskörű parketta  felújítás,  tehát  új  melegburkolatot
kaptak a csoportszobák, illetve további két csoportszobában a felújítása megvalósítható ezeknek a
parkettáknak  lakkozással,  csiszolással  és  egyéb  szükséges  beavatkozással.  Itt  szeretném
kihangsúlyozni  azt  is,  hogy most  már  ismeretes  számunkra,  hogy az  önkormányzat  által  oly
sokszor benyújtásra került Mesevár Óvoda számára felújítási pályázat hál'Istennek nyertes ebben
az  évben,  és  ebből  a  pályázati  felújításból  megvalósulhat  a  teljeskörű  felújítása.  Kiegészítve
azzal, hogy egy ovis műfüves focipálya is kialakításra kerülhet ebben az óvodában. Továbbá már
az is ismeretes számunkra és megköszönhető az a további fejlesztés annak érdekében, hogy a
maximális  csoportlétszámokat  ne kelljen túllépni,  egy újabb épület kialakítása terveink között
szerepel.  Köszönjük  szépen  Önöknek  a  támogatást,  a  segítséget  a  következő  időszakra  is
reméljük. 

dr. Veres Margit polgármester
Köszönöm szépen. Van-e egyéb hozzászólásra igény?

Nádasdi László képviselő
Köszönöm  a  szót  polgármester  asszony.  Én  annyit  szeretnék  kérni  az  intézményvezető
asszonytól, hogy az óvodapedagógus pályázatokról, ha néhány szót adna számunkra. 

Vezendi Andrásné
Jelenleg 4 fő óvodapedagógus álláshely került meghirdetésre. Ha jól emlékszem a tegnapi nappal
lezárult a pályáztatásnak a meghirdetése, és a pályázatok bontásra kerülnek a mai vagy a holnapi
nap  folyamán.  Ugyanis  egy  bizottság  végzi  az  intézményben  a  pályázatok  bontását.  Két  fő
óvodapedagógusi  álláshely  került  meghirdetésre,  melyre  az  új  óvodai  csoport  megnyitása
érdekében  van  szükség,  hiszen  a  személyi  feltételek  biztosítása  csak  úgy  fontos  és
elengedhetetlen, mint a tárgyi feltételek biztosítása egy új óvodai csoport megindításánál.  Másik
két  fő  óvodapedagógus  álláshely  meghirdetése  üres  álláshelyek  terhére  történt.  Köszönöm
szépen. 

dr. Veres Margit polgármester
Van-  e  egyéb  hozzászólásra  igény?  Nem  látok  erre  jelzést.  Akkor  ki  az,  aki  a  határozati
javaslatban foglaltakat elfogadja? 

10 jelenlévő képviselő közül 10 képviselő vett részt a szavazásban, 10 képviselő igennel szavazott,
így a Képviselő-testület meghozta az alábbi határozatot:

194/2017. (IX. 20.) számú határozat

Az Egyesített Óvoda és Bölcsőde Intézmény 2017/2018. nevelési évre vonatkozó
munkatervének véleményezése tárgyában 

Balmazújváros Város Önkormányzat Képviselő-testülete a nemzeti köznevelésről szóló 2011. évi
CXC. törvény 83. § (2) bekezdésében biztosított jogkörében eljárva - figyelemmel a  nevelési-
oktatási intézmények működéséről és a köznevelési intézmények névhasználatáról szóló 20/2012.
(VIII.31.) EMMI rendelet 3. § (1) bekezdésében foglaltakra - egyetért az Egyesített Óvoda és
Bölcsőde Intézmény 2017/2018. nevelési évre készített munkatervében foglaltakkal.



A Képviselő-testület felkéri a Balmazújvárosi Közös Önkormányzati Hivatal jegyzőjét, hogy a
döntésről az Egyesített Óvoda és Bölcsőde Intézmény vezetőjét értesítse.

Határidő: 2017. szeptember 25.
Felelős: Balmazújvárosi Közös Önkormányzati Hivatal jegyzője

18. napirend:  Előterjesztés  a  Magyar  Kézilabda  Szövetség  által  kiírt  Csarnok-
felújítási programhoz kapcsolódóan többletönerő biztosítása tárgyában
Előterjesztő: dr. Veres Margit polgármester

dr. Veres Margit polgármester
Következő  előterjesztésünk  a  Magyar  Kézilabda  Szövetség  által  kiírt  Csarnok-felújítási
programhoz kapcsolódóan többletönerő biztosítása tárgyában készült előterjesztés. Van-e ehhez
hozzászólásra igény? 

Blaskó Sándor képviselő
A Pénzügyi, Mezőgazdasági és Környezetvédelmi Bizottság megtárgyalta és 6 igen szavazattal
elfogadásra javasolja. 

dr. Veres Margit polgármester
Van-e  egyéb  hozzászólásra  igény?  Nem  látok  erre  jelzést.  Akkor  ki  az,  aki  a  határozati
javaslatban foglaltakat elfogadja? 

10 jelenlévő képviselő közül 10 képviselő vett részt a szavazásban, 10 képviselő igennel szavazott,
így a Képviselő-testület meghozta az alábbi határozatot:

195/2017. (IX. 20.) számú határozat

A Magyar Kézilabda Szövetség által kiírt Csarnok-felújítási programhoz 
kapcsolódóan többletönerő biztosítása tárgyában

1.
Balmazújváros  Város  Önkormányzat  Képviselő-testülete  a  Magyarország  helyi
önkormányzatairól  szóló 2011.  évi CLXXXIX. törvény 107. §-a alapján úgy határoz,  hogy a
Magyar  Kézilabda  Szövetség  által  kiírt  Csarnok-felújítási  programmal  összefüggésben  a
pályaburkolat  építéséhez  kapcsolódó  módosított  műszaki  tartalom  miatt  szükségessé  vált
összesen 2.664.273,- Ft összegű többletönerőt a 2017. évi költségvetés többletbevétele terhére
biztosítja.

Határidő: 2017. szeptember 20.
Felelős: jegyző

2.



Balmazújváros  Város  Önkormányzat  Képviselő-testülete  a  Magyarország  helyi
önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. törvény 107. §-a alapján felkéri a polgármestert
és a jegyzőt a pályázattal  kapcsolatos  Megállapodás módosításának megkötésére,  és az egyéb
dokumentum beszerzésére.

Határidő: 2017. szeptember 20.
Felelős: polgármester, jegyző

19. napirend:  Előterjesztés  a  város  fenntartásában  lévő  egyedi  gázfűtéssel  ellátott
intézmények fűtési rendszerének üzemeltetése és karbantartása tárgyában 
Előterjesztő: dr. Veres Margit polgármester

dr. Veres Margit polgármester
Következik  a  város  fenntartásában  levő  egyedi  gázfűtéssel  ellátott  intézmények  fűtési
rendszerének  üzemeltetése  és  karbantartása  tárgyában  készült  előterjesztés.  Van-e  ehhez
hozzászólásra igény? Nem látok erre jelzést. Akkor ki az, aki a határozati javaslatban foglaltakat
elfogadja? 

10 jelenlévő képviselő közül 10 képviselő vett részt a szavazásban, 10 képviselő igennel szavazott,
így a Képviselő-testület meghozta az alábbi határozatot:

196/2017. (IX. 20.) számú határozat

A város fenntartásában lévő egyedi gázfűtéssel ellátott intézmények
fűtési rendszerének üzemeltetése és karbantartása tárgyában

Balmazújváros  Város  Önkormányzat  Képviselő-testülete,  figyelemmel  a
Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. törvény 107.
§-ra, a város önkormányzatának tulajdonában, fenntartásában lévő, egyedi
gázfűtéssel  ellátott  intézmények  tüzelő  berendezéseinek  üzemeltetésére,
karbantartására vonatkozóan az alábbiak szerint határoz:

Az  épületek  gázüzemű  fűtésére,  a  fűtési  rendszer  üzemeltetésére,
karbantartására  és  hibajavítására  vonatkozóan  a  KI-THERM  Kft.-vel
(székhelye:  4060  Balmazújváros,  Iskola  köz  21.)  2014.  október  13-án
megkötött szolgáltatási szerződést 2017. október 15. napjától 2018. október
14. napjáig terjedő egy éves időtartammal meghosszabbítja az előterjesztés
mellékletét képező szolgáltatási szerződést módosító okirat szerint. 

A  fűtési  rendszer  üzemeltetéséhez  és  hibajavításához  szükséges  forrást  a
Képviselő-testület a 2017., illetve 2018. évi költségvetésében biztosítja.

A Képviselő-testület felhatalmazza dr. Veres Margit polgármestert a szerződés
meghosszabbításáról rendelkező okirat aláírására.



A Képviselő-testület  felkéri  a  Balmazújvárosi  Közös  Önkormányzati  Hivatal
Jegyzőjét,  hogy  a  szolgáltatás  díját  a  2018.  évi  költségvetés  tervezésekor
vegye figyelembe.

Határidő: 2017. október 15. és folyamatos
Felelős: dr. Veres Margit polgármester

  Balmazújvárosi Közös Önkormányzati Hivatal Jegyzője

20. napirend:  Előterjesztés a Balmazújváros Kistérség Többcélú Társulása Társulási
Megállapodásának módosítása tárgyában  
Előterjesztő: dr. Veres Margit polgármester

dr. Veres Margit polgármester
Következik  a  Balmazújváros  Kistérség  Többcélú  Társulása  Társulási  Megállapodásának
módosítása tárgyában készült előterjesztés. Van- e ehhez hozzászólásra igény? Nem látok erre
jelzést. Akkor ki az, aki a határozati javaslatban foglaltakat elfogadja? 

10 jelenlévő képviselő közül 10 képviselő vett részt a szavazásban, 10 képviselő igennel szavazott,
így a Képviselő-testület meghozta az alábbi határozatot:

197/2017. (IX. 20.) számú határozat

A Balmazújváros Kistérség Többcélú Társulása Társulási Megállapodásának módosítása
tárgyában 

Balmazújváros  Város  Önkormányzat  Képviselő-testülete  a  Magyarország  helyi
önkormányzatairól  szóló 2011.  évi  CLXXXIX. törvény 107.  §-ban meghatározott  jogkörében
eljárva, figyelemmel ugyanezen jogszabály 88. § (2) bekezdésében foglaltakra, úgy határoz, hogy
a  Balmazújvárosi  Kistérség  Többcélú  Társulás  Társulási  Megállapodásának  2018.  január  1.
napjától hatályos módosítását, valamint az egységes szerkezetbe foglalt Társulási Megállapodást
az előterjesztés melléklete szerinti formában és tartalommal elfogadja.

A Képviselő-testület  felhatalmazza  dr.  Veres  Margit  polgármestert  a  társulási  megállapodás
aláírására.

Határidő: 2017. szeptember 25.
Felelős: dr. Veres Margit polgármester

INTERPELLÁCIÓ

dr. Veres Margit polgármester



Tekintettel  arra,  hogy  a  nyílt  ülés  előterjesztéseinek  a  végére  értünk  és  munkaterv  szerinti
képviselő-testületi  ülésről  van  szó,  lehetőség  van  kérdések  feltevésére,  tájékoztatásra,  illetve
interpellációk elmondására. Van-e valakinek hozzászólásra igény? Demeter Pál képviselő úré a
szó.

Demeter Pál képviselő
Köszönöm szépen a szót polgármester asszony. Az egészségház liftműködésével kapcsolatosan
szeretnék  egy  tájékoztatást  adni.  Tisztában  vagyok  azzal,  hogy  több  információs  csatornán
jelezték már ezt a problémát, illetve azt is, hogy hál’Istennek ez a probléma megoldódott. Felém
is jelezték személyes megkeresés által. A bizottsági ülés folyamán én Kiss Tamás ügyvezető urat
megkérdeztem ezzel a problémával kapcsolatban,  aki számomra megfelelő tájékoztatást  adott,
mégpedig arról, hogy a lift végre normálisan működik. Úgy gondolom, hogy ez úgy helytálló, ha
itt is elhangzik. Köszönöm szépen. 

dr. Veres Margit polgármester
Országgyűlési képviselő úré a szó.

Dr. Tiba István országgyűlési képviselő
Köszönöm szépen  polgármester  asszony.  Tisztelt  Képviselő-testület!  A Demeter  képviselő  úr
tájékoztatása,  hogy  teljesen  pontos  legyen,  akkor  menjünk  végig,  hiszen  ez  nagyon  komoly
problémát  jelentett  a  városban,  hogy miért  nem működik  a  lift  augusztus  10-től.  Azért  nem
működött  a  lift,  mert  három  kapcsoló  elromlott.  Otisz,  aki  a  karbantartója  a  liftnek,  kijött,
megvizsgálta,  feltárta  a  problémát,  azonban  külföldi  gyártású  a  lift,  ezért  külföldről  kellett
megrendelni  a  három kapcsolót.  Miután  megérkezett  a  három kapcsoló,  beszerelésre  került,
azonban  néhány  nap  után  ismét  elromlott  a  lift.  A gyári  szervizt  hívták  ki  külföldről,  akik
megállapították, hogy a vezérlőpanelt is ki kellett cserélni. Ennek a cseréjét követően, szeptember
14-től zavartalanul működik a lift. Ami egyébként fontos, hogy senkinek problémája emiatt nem
volt, a lakosságot tájékoztatták erről, ki volt írva a liftre, hogy mi a probléma, és a lifttel való
feljutást a szakrendelői lifttel meg lehetett oldani, tehát senkit nem kellett felvinni, senkit nem
kellett eltanácsolni az egészségügyi ellátástól azért, mert nem tudja igénybe venni a lépcsőn való
közlekedést.  A másik,  ha már  egészségügyről  beszélünk.  Hasonlóan fontos  téma  a tüdőszűrő
kérdése. Csodálkozom, hogy még képviselő urat nem keresték meg ezzel kapcsolatban. Megint
elhangzott  az, hogy nem lesz a városban tüdőszűrés, és hogy már nem törődik a város ezzel,
ahelyett  hogy másra  fordítja pénzt,  inkább ezzel  törődne.  Utánajártam ennek a dolognak.  Az
elmúlt évben a tüdőszűrő busz gyakorlatilag használhatatlanná vált a tüdőszűrő központban. Az
új busz beszerzésre került. Ennek az új busznak az installálása, az informatikai rendszerének az
installálása  történik,  és  körülbelül  2-3  hét  múlva  kapunk  tájékoztatást  arról,  hogy  mikorra
tervezik  Balmazújvároson a  tüdőszűrést.  Tehát  nem az  önkormányzat  volt  pontatlan,  nem az
önkormányzat  volt  felelőtlen,  ezt  nem az önkormányzat  végzi,  hanem egy központ végzi.  Az
önkormányzat folyamatosan tartja a kapcsolatot ezzel a szervezettel. Köszönöm szépen. 

dr. Veres Margit polgármester
Van-e egyéb hozzászólásra igény? Demeter Pál képviselő úré a szó.

Demeter Pál képviselő
Köszönöm  szépen  a  szót  polgármester  asszony.  Szeretném  megköszönni  képviselő  úrnak  a
részletes tájékoztatást.  Az igazsághoz az is hozzátartozik,  hogy Kiss Tamás ügyvezető úr egy
levélben  való  tájékoztatást  ígért  számomra,  ami  bizonyára  hasonlóan  részletes  lesz,  ahogy
képviselő úr elmondta a lifttel  kapcsolatos  problémák részleteit.  Megkerestek a másik üggyel



kapcsolatosan is korábban. Azt hiszem, hogy azzal kapcsolatban tettem is itt fel kérdést, és tán
pont  képviselő úr volt  az,  aki  akkor azt  válaszolta,  hogy foglalkozik  ezzel  a  problémával  is.
Köszönöm szépen. 

dr. Veres Margit polgármester
Koroknai Imre alpolgármester úré a szó.

Koroknai Imre alpolgármester
Köszönöm szépen polgármester asszony. Tisztelt Polgármester Asszony! Tisztelt Képviselők! A
Csegei úti vasúti átjáróval kapcsolatban szeretnék egy észrevételt tenni. Ugye Balmazújvároson 3
vasúti átjáró működik,  aminél  2 esetében már ledes fényjelző készülékkel  biztosítják a vasúti
átjárón való áthaladást vagy tiltást. Szeretném megkérni polgármester asszonyt arra, hogy járjon
utána, illetőleg nézzen utána, hogy van-e lehetőség arra, hogy a Csegei úton is kicseréljék ezt,
hiszen nappal  ráeső fényben nem érzékelhető a  vasúti  átjárót  biztosító  jelző berendezésnek a
jelzése. Köszönöm szépen. 

dr. Veres Margit polgármester
Köszönöm szépen. Természetesen megkeressük a MÁV-ot, illetve a Közutat ezzel kapcsolatban.
Van-e  egyéb  hozzászólásra  igény?  Nem látok  erre  jelzést.  Akkor  megköszönöm  a  jelenlétet
országgyűlési képviselő úrnak, intézményvezetőknek, képviselőknek. Egy rövid szünet után zárt
üléssel folytatjuk a mai Képviselő-testületi ülést. 
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